
Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 25 januari 2021 09:33 
Arno Spekschoor; Martin Velten 
advies proces Vloedbeltverbinding

Goedemorgen Arno en Martin,

Er is een brief van Almelo binnen gekomen;

Mijn advies:

We hebben kennis genomen van de brief van Almelo.
Zoals Almelo in haar brief aangeeft zijn we gezamenlijk bezig met de PlanMER voor een mogelijke nieuwe 
verbinding.
De PlanMER is begin februari gereed.
Met de omgeving hebben we altijd gecommuniceerd dat de PlanMER rapportage dan naar de colleges gaat en dat 
de colleges deze zullen vaststellen. De colleges en raden kunnen gemotiveerd om politieke redenen afwijken van het 
in de Plan Mer voorgestelde meest milieuvriendelijke alternatief en zich (al dan niet) achter het voorkeursalternatief 
scharen. De PlanMER wordt gelijktijdig met de collegebesluiten naar buiten gebracht.

Nu heeft Almelo aangegeven dat voordat zij als College een besluit wil nemen eerst te willen overleggen met de 
Raad.
Dat kan natuurlijk, maar pas nadat de colleges van Borne en GS hun besluit hebben genomen en de PlanMER 
hebben vrijgeven om te delen met omgeving. Het collegebesluit van Almelo zal dan iets later volgen.
Voordeel van deze werkwijze is dat wanneer Almelo naar buiten treedt en er vragen vanuit de omgeving naar 
provincie en Borne komen dat GS en Borne kunnen verwijzen naar het collegebesluit.

Voor wat betreft de 0++verwiizing,
In de PlanMER wordt het nul alternatief (niets doen) afgewogen tegen 4 alternatieve trace's en het zogenaamde 0+ 
alternatief (de bestaande infra optimaliseren om de effecten van de huidige verkeersintensiteit en autonome 
verkeerstoename zo draaglijk mogelijk te maken). Eea zoals opgenomen in de NRD en geheel volgens de MER 
procedure en het advies van de commissie MER. In de uitwerking van de PlanMER is in overleg met gemeente 
Almelo, de provincie en Borne een uitgebreid maatregel pakket opgesteld voor het 0+ alternatief.
0++ alternatieven bestaan niet en als er volgens Almelo maatregelen in het pakket voor het 0+alternatief ontbreken 
dan kunnen die worden toegevoegd.

Het tijdpad:
11 februari worden colleges geïnformeerd met een presentatie.
Tweede helft februari collegebesluiten in GS en Borne 
Voorstel naar staten en raad in Borne met voorjaarsnota (april).
Almelo doet het iets anders maar komt ook op april uit,
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Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

maandag 25 januari 2021 19:04

FW: aangeKonaigcL urief inzake Vloeaoeiwerbinding

u je een bestuurlijke memo Vloedbelt willen voorbereiden? Dit samen met de bewuste brief uit Almelo 
agenderen voor 2 februari.
Let wel, ik zou graag aandacht willen hebben in die memo voor wat er nu precies op 16 februari beoogd wordt 
voorgelegd aan het college en of dat niet kan wachten om te stroomlijnen met het totaalproces ambities.

Ik weet niet of de brief uit Almelo al in Corsa staat?

Met vriéndelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne

Postbus 200, 7620 AF Rnrnp I Rhpinonlain -1 7R90 nQ Rome

S5 s.terkoele@borne.nl | www.borne.nl

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur

Van: Arno Spekschoor
Verzonden: maandag 25 januari 2021 15:38
Aan: Sylvia ter Koele <s,terkoele@borne.nl>
Onderwerp: Re: aangekondigde brief inzake Vloedbeitverbinding

Prima.

Met vriendelijke groet,

Arno Spekschoor
Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne 

Rheineplein 1
Postbus 200. 7620 AE BORNE

Op 25 jan. 2021 om 14:44 heeft Sylvia ter Koele <s.terkoele(S)bome,nl> het volgende geschreven:

Je bedoelt die mail var ~ Anyway, het proces loopt zo niet goed, dat is wel duidelijk,

Een advies wordt gevraagd aan de beleidsmedewerker (met teamleider in cc of tijdens een pfo 
melden dat er actie moet worden ondernomen).
De brief moet wanneer die binnen komt gestuurd worden naar info(S)borne.nl met het verzoek om 
deze in Corsa te plaatsen en een eigenaar ‘ "• dus) aanwijzen die aanspreekbaar is op de
afhandeling. Normaal gesproken zorgt de ambtenaar hiervoor.

mailto:x.xxxxxxxx@xxxxx.xx
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. dan een bestuurlijke memo maken lom jou en die samen met de brief via Corsa 
aanmelden voor een collegevergadering.

Nu alles via de mail verloopt komt het niet in proces. Ik zal kijken of ik het eea kan repareren zodat 
het op 2 februari op B&W agenda komt. Ok?

Met vriendelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne

Postbus 200, 7620 AE Rheineplein 1,7622 DG Borne 
privé!

M s.terkoele@borne.nl | (?) www.borne.nl

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur

Van: Arno Spekschoor
Verzonden: maandag 25 januari 202114:07
Aan: Sylvia ter Koele <s.terkoele(5)borne.nl>
Onderwerp: Fwd: aangekondigde brief inzake Vloedbeltverbinding

Sylvia,
Hieronder de mail met verzoek advies van{
Het advies vant——heb ik je vanochtend gestuurd, aangevuld met het aantekeningen van mij.

Met vriendelijke groet,

Arno Spekschoor
Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne

Rheineplein 1
Postbus 200. 7620 AE BORNE|

Begin doorgestuurd bericht:

Van: Arno Spekschoor <A,Spekschoor@borne.nl>
Datum: 22 januari 2021 om 12:58:40 CET 
Aa n: EBBBBBHBBWMBWk(cOborne.nl>
Kopie: Sylvia ter Koele <s.terkoele(5)borne.nl>
Onderwerp: Doorst: aangekondigde brief inzake Vloedbeltverbinding

Kun jij hier in het kort een advies bijvoegen. Dat tezamen met deze brief 
doorgeleiden naar Sylvia/college.

Met vriendelijke groet,

Arno Spekschoor
Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne

Rheineplein 1
Postbus 200. 7620 AE BORNE

l/f
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Begin doorgestuurd bericht:

Van: lmelo,nl>
Datum: 22 januari 2021 om 12:57:06 CET
Aan: b.boerman(S)overiissel.nl, Arno Spekschoor
<A.Spekschoor(5)borne,nl>
Onderwerp: aangekondigde brief inzake Vloedbeltverbinding

Geachte gedeputeerde Boerman en wethouder Spekschoor,

Bijgaand zend ik u de brief waar wethouder Arjen Maathuis van de 
gemeente Almelo eerder met u telefonisch contact over heeft 
gehad.

Met vriéndelijke groet, 

bestuursassistent

I www.almelo.nl

Postadres 

Postbus 5100 

7600 GC Almelo

Bezoekadres 

Haven Zuidzijde 30 

7607 EW Almelo
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Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: woensdag 27 januari 2021 19:25
Aan:

' - mr/ ttif I

Onderwerp: RE: presentatie IBP-vp project Gebiedstransitie Groene poon

Bedankt

Met Arno is afgestemd dat het IBP plan in proces kan, in principe nu nog zonder uitbreiding om de vaart erin te 
houden,
Een inventarisatie vanuit jouw initiatief van de aanknopingspunten tussen de verschillende projecten is prima, maar 
maak het voor nu ook nog niet breder dan dat, Graag ontvang ik een verslag van het overleg met daarin jullie 
bevindingen cq aanbevelingen.

Binnenkort heb ik overleg met Jack en Roeland om te kijken of er binnen de huidige capaciteit ruimte is om een 
Borns programma op te starten voor de Groene Poort waar IBP dan een van de onderdelen van zou zijn,

Wordt vervolgd!

Met vriendelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne 

Postbus 200, 7620 AE Borne | Rheineplein 1, 7622 DG Borne

l^*| S,ierKOeifc?tlüUUl l IC.t ll | vvvvvv.vwi I io.i n

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur

Van: ' .tr
Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 15:53
Aan:

kiI'-n.* l r» ra r* m rv» \A/ic-c-jr>or --i l-> r-v /-» . <-----

■ «w»/ mvji 11»^,O tc 1 vUil
■ i > *n

Onderwerp: presentatie IBP-vp project Gebiedstransitie Groene Poort 

Beste mensen,

Bijgevoegd de presentatie zoals zojuist besproken.

Ik heb twee vervolgafspraken genoteerd:
1. Sylvia gaat e.e.a. bespreken in het MT (vooral de verbreding proces naar de dorskernen)
2. Ik ga een overleg plannen met de ambtelijke trekkers van de diverse projecten (f 

/m communicatie/contacten provincie)

Mijn voorstel zou zijn (vooral gelet op proces Vloedbeltverbinding):



Z.s.m. starten met de eerste fase van het IBP-proces > inschakelen onafhankelijke gebiedscoördinator /
procesmanager
Met als taken;

Verkenning opgaven verschillende projecten/processen (en de koppelkansen)
Inrichten gebiedscommissie (> o.a. individuele gesprekken met de verschillende partijen)
Verkenning van de wensen/ideeën van alle partijen
+ inschakeling/bijpraten Ervencoach (als belangrijke onafhankelijk sparringpartner voor de agrariërs)
Z.s.m. communicatie over deze aanpak

Op basis van deze eerste verkenning/gesprekken kan dan worden bepaald in hoeverre het IBP-vp project breder kan 
worden opgeschaald (en/of in hoeverre deze opschaling kan plaatsvinden binnen de processen zelf > bijv. 
participatie is een apart hoofdstuk binnen de Energievisie).
In de eerste fase zullen de dorpskernen waar mogelijk kunnen aanhaken (als er een vertegenwoordiger is...)

Met vriendelijke groet,

Gemeente Borne / Afdeling Grondgebied

Postbus 200, 7620 AE Borne | Rheineplein 1, 7622 DG Borne
rM

_41 (?) www.borne.nl

houd rekening mei het milieu - Is hei echt nodig deze email te prinlen?
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

vrijdag 5 teoruaii 2021 12:52 
Arno Spekschoor
memo antwoord Almeio en B&W voorstel

Arno,

Ik heb deze memo klaar staan om daarmee de briefte beantwoorden.
Ik beschrijf ook het proces.

Bijgaand de beantwoording op de brief van de gemeente Almelo.
Besluitvorming is een belangrijke stap in om het vertrouwen van de provincie Overijssel te krijgen.
De provincie Overijssel besluit op 16 februari de PlanMER en het voorkeursalternatief.
In Maart start bij hun de voorbereiding voorde Perspectiefnota welke ervoor moet zorgen dat de provincie € 40 
miljoen gaat reserveren voor de Vloedbeltverbinding.

De besluitvorming is onderdeel van het proces dat in de NRD door de colleges van GS, gemeente Almelo en Borne is 
vastgesteld. Hierin staat dat eind 2020 het voorkeursalternatief wordt bepaald. De omgeving belt hier al dagelijks 

■ over.

In de brief heb ik vastgehouden aan het reeds vastgestelde proces en wil daarmee de provincie iaten zien dat wij 
meegaan in dit proces en dat we een betrouwbare partner zijn. Op 11 februari worden de colleges geïnformeerd 
tijdens de presentatie van Sweco en 16 februari ligt het B&W voorstel opiniërend in het college. 23 februari kan het 
college dan een weloverwogen besluit nemen over het voorkeursalternatief. Kort daarna zal de raad ook een 
presentatie krijgen over de PlanMER en de herijking van de Totaalvisie.

Arno Spekschoor

B&W voorstel staat onder nummer 21int00451 gereed.

Ik hoor graag van je zodat ik het op route kan brengen.

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne

ma t/m do S? f
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

maandag 8 februari 2021 13:07
Arno Spekschoor; Martin Velten 
200129 Planning grote nummers.pdf 
200129 Planning grote nummers.pdf

Proces herijking Totaalvisie

1



Planning grote nummers voorjaar 2021

Financieel Beeld:
30 maart Informatie-avond: financieel totaalbeeld (ambities/bezuinlgingen/e.a.)

Besluitvorming:
20 april 't Wooldrik (incl. onderwijshuisvesting)

Huis van Borne

25 mei Masterplan infrastructuur/ Vioedbeltverbinding
AZC

Uitwerking planning per onderwerp:

't Wooldrik
24/25/26 februari Informatieavond raad (icm Huis van Borne)
16 maart of 23 maart B&W besluitvormend
6 april Politiek beraad
20 april Raadsvergadering

Huis van Borne
24/25/26 februari Informatieavond raad (icm 't Wooldrik)
23 maart B&W besluitvormend
6 april Politiek beraad
20 april Raadsvergadering

Masterplan infrastructuur (incl. Vloedbelt)
18 ofl9 februari le Informatieavond raad
6 of 13 april : 2e informatieavond raad
26 april B&W besluitvormend
11 mei Politiek beraad (icm AZC)
25 mei Raadsvergadering

AZC
6 of 13 april Informatieavond raad
26 april B&W besluitvormend
11 mei Politiek beraad (icm Masterplan)
25 mei Raadsvergadering



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

maanuay 8 leuruari 2021 15:33
Martin Velten; Arno Spekschoor; Sylvia ter Koele;
Proces PlanMER en voorkeursalternatief
Proces PlanMER en voorkeursalternatief.docx

Goedemiddag allen,

Hierbij het proces PlanMER en voorkeursalternatief,

Let op; besluitvorming voorkeursalternatief is belangrijk ivm besluitvorming provincie en financiën Perspectiefnota.

Alles is nog onder voorbehoud van financiële dekking welke in het voorjaar in de kadernota met de raad besproken 
wordt.
Hier zal besluitvorming plaats vinden van de 4 grote ambities.

Groet,

Gemeente Borne'

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne

ma t/m do ' _______
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Proces PlanMER en voorkeursalternatief

11 februari; besloten presentatie PlanMER aan college Regio Twente

16 februari; B&W voorstel opiniërend in het college 
aan de raad voor te stellen:
1. De rapportage van de PlanMER Vloedbeltverbinding vast te stellen;
2, het voorkeursalternatief, tracé "Bundeling A1/A35, ter bespreking aan de raad voor te leggen;
3, de financiële dekking te betrekken bij de kadernota in het voorjaar 2021;
4. de communicatie met de omgeving op te nemen in het IBP 'vitale platteland'.

23 februari: B&W voorstel besluitvormend in het college

25 februari: besloten presentatie PlanMER aan gemeenteraad en omgeving informeren over PlanMER

9 maart: politiek beraad met op de agenda de PlanMER

10 maart: B&W voorstel besluitvormend over voorkeursalternatief PlanMER 

23 maart: Raadsvergadering PlanMER

6 of 13 april: informatieavond herijking Totaalvisie

26 april: B&W voorstel besluitvormend

11 mei: politiek beraad herijking Totaalvisie in combinatie met AZC 

25 mei Raadsvergadering herijking Totaalvisie in combinatie met AZC



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Sylvia ter Koele
maandag 8 februari 2021 18:00 

............... : •t—'-t

RE: Proces PlanMER en voorkeursalternatief

i> - het gaat er vooral om dat er niet in februari al een financieel besluit genomen kan worden ivm het proces 
dat de raad loopt voor de zomer. Dus definitieve besluitvorming (incl Vloedbelt) incl financiën kan wel op 25 mei?

Met vriendelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne

Postbus 200, 7620 AE Borne I Rheinenlein 1.7622 DG Borne

IS s.terkoele@borne.nl | fflwww.borne.nl

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur

Van
Verzonden: maandag 8 februari 202117:27
Aan: Sylvia ter Koele <s.terkoele@borne.n!'> ~. . ..'-u ^'.7 ■■■■'

Onderwerp: RE: Proces PlanMER en voorkeursalternatief

Goedemiddag Sylvia,

Morgen krijg ik informatie over de planning bij de gemeente Almelo.
Dit zal ik dan bij mijn en jullie planning inzetten en de vergelijking maken.

Provincie besluit op 16 februari om de PlanMER en het voorkeursalternatief vast te stellen.
Wij moeten wel de PlanMER op korte termijn vaststellen (om de omgeving te informeren), vaststellen van 
voorkeursalternatief kan later in maart.

Niet pas in mei omdat we dan de provincie verliezenl
Op 25 mei kan wel de Totaalvisie infrastructuur vastgesteld worden waar de PlanMER onderdeel van is. 

Groet,

Gemeente Borne ’ ~

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne 

ma t/m do ' _

ÜÜ j........... .......^_____, 3 www.borne.nl

* v^i i\ge;i

Gonnect on Linkedln or follow me or ~
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Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: maandag 8 februari 2021 15:36
Aan: ^
Onderwerp: Proces PlanMER en voorkeursalternatief

Heren zie bijlage zoals het nu gepland staat. Graag even vergelijken

2



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

dinsdag 9 februari 2021 08:39 
Arno Spekschoor; Martin Velten 
FW: Proces PlanMER en voorkeursalternatief 
Proces PianMER en voorkeursalternatief,docx

Heren,
Sylvia heeft onder mijn planning de planning van MT gehangen.
Hoor graag vandaag de definitieve planning die het college graag wil. 
Dan communiceer ik dat met de provincie.
Groet,

Gemeente Borne'

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Bome

ma t/m do 2? I

Ö '" ' Jj I (3 www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me on Twiti

Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: maandag 8 februari 2021 15:36
Aan:......................... ' .......... .......... -............ ne.nl>
Onderwerp: Proces PlanMER en voorkeursalternatief

Heren zie bijlage zoals het nu gepland staat. Graag even vergelijken

1
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Proces PlanMER en voorkeursalternatief

11 februari; besloten presentatie PlanMER aan college Regio Twente

16 februari; B&W voorstel opiniërend in het college 
aan de raad voor te stellen:
1. De rapportage van de PlanMER Vloedbeltverbinding vast te stellen;
2. het voorkeursalternatief, tracé "Bundeling A1/A35, ter bespreking aan de raad voor te leggen;
3. de financiële dekking te betrekken bij de kadernota in het voorjaar 2021;
4. de communicatie met de omgeving op te nemen in het IBP 'vitale platteland'.

23 februari: B&W voorstel besluitvormend in het college

25 februari: besloten presentatie PlanMER aan gemeenteraad en omgeving informeren over PlanMER

9 maart: politiek beraad met op de agenda de PlanMER

10 maart: B&W voorstel besluitvormend over voorkeursalternatief PlanMER 

23 maart: Raadsvergadering PlanMER

6 of 13 april: informatieavond herijking Totaalvisie

26 april: B&W voorstel besluitvormend

11 mei: politiek beraad herijking Totaalvisie in combinatie met AZC 

25 mei Raadsvergadering herijking Totaalvisie in combinatie met AZC

Totaalvisie infrastructuur Jack aanspreekpunt
9 feb B&W voorbespreking presentatie
18 feb le Informatieavond raad
13 april 2e informatieavond raad
26 april B&W besluitvormend
11 mei Politiek beraad
25 mei Raadsvergadering



dinsdag 9 februari 2021 10:45
Arno Spekschoor
RE: Proces PlanMER en voorkeursalternatief

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Kreeg net uitnodiging van Griffie voor 18-2 van 19-20:30 uur (onder voorbehoud) Masterplan infrastructuur

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Bome

ma t/m do @{
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Van: Arno Spekschoor
Verzonden: dinsdag 9 februari 202110:33
Aan:BBBMMBBtMBMBBBMIMi)orne.nl>
CC: Martin Velten <m.velten@borne,nl>
Onderwerp: Re: Proces PlanMER en voorkeursalternatief

Uitspraak raad borne over voorkeursvariant wordt 23-3.
Info avond vloedbeltverbinding en totaalvisie Martin wordt 25-2.

Verdere afstemming over planning volgt.

Met vriendelijke groet,

Arno Spekschoor
Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne 

Rheineplein 1
Postbus 200. 7620 AE BORNE

Op 9 feb. 2021 om 08:38 heef, .nl> het volgende geschreven:

Heren,
Sylvia heeft onder mijn planning de planning van MT gehangen. 
Hoorgraag vandaag de definitieve planning die het college graag wil.

http://www.borne.nl


Dan communiceer ik dat met de provincie, 
Groet,

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen

Rheineplein 1,7622 DG Borne

ma t/m do @

r ■ @ www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me on T\

Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: maandag 8 februari 2021 15:36
Aan ,
Onderwerp: Proces PlanMER en voorkeursalternatief

Heren zie bijlage zoals het nu gepland staat. Graag even vergelijken 
<Proces PlanMER en voorkeursalternatief.docx>
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

donderdag 11 februari 2021 08:59 
Arno Spekschoor
voorbereiding voor vanavond en standpunt Almelo

Arno,

Vanavond is de presentatie, daar wordt aan provincie, gemeente Borne en Almelo het proces gevraagd.

Ons proces:
Vaststellen MER op 23 februari en 9 maart bespreken met de raad en 23 maart vaststellen voorkeursalternatief. 25 
mei financiële afweging om € 5 miljoen te reserveren.

Belang van de weg:
In de stuurgroep van de verkorte MIRT Azelo Buren en bij het BO MIRT van november 2019 en 2020 zijn afspraken 
gemaakt dat de regio aan de lat staat om de robuustheid van het wegennet te versterken.
De maatregel die de regio daarvoor uitvoert is aanleg van de Vloedbeltverbinding. Met het oog op de toekomst dat 
deze aangesloten kan worden op knooppunt Azelo.
Dit heeft niet alleen zeer positieve effecten op de robuustheid van het wegennet maar ook de bereikbaarheid van 
het achterland (Tubbergen en omstreken), minder verkeer Almelo (waaronder Nijreessingel en Hariëtte Roland 
Holstlaan) en door Zenderen en Borne.
Het Rijk zal daarna de maatregelen aan het hoofdwegennet gaan uitvoeren, ontvlechten van de A1/A35 en 
aansluiting knooppunt Azelo. Ze starten nu al met de maatregel weefvak A35 tussen Delden en Hengelo Zuid.
Zo brengt de regio geld in op het onderliggende wegennet en betaald het rijk aan de hoofdwegen.
Als wij nu niets doen komen we de afspraken met de Minister niet na en zal het rijk ook niet snel geneigd zijn te 
investeren in A1/A35 waar nu 100.000 mvt per etmaal rijden en in 2030 al 123.000 mvt.

Standpunt Almelo
Almelo heeft afgelopen dinsdag ook in het MT/college over de Vloedbeltverbinding en de PlanMER gesproken. 
Afspraak was dat we dan ambtelijk ook het proces van Almelo te horen zouden krijgen.
Echter lijkt dit nu anders te lopen, de ambtenaren zijn 'buiten spel gezet' en mogen niets meer zeggen over het 
standpunt en het proces.
Maathuis wil met Boerman spreken maar dat wordt afgehouden door de provincie,
Ik weet dat de windmolen problematiek hier ook nog bij speelt "er gaat veel gebeuren in Tusveld",

Voor Tusveld ten westen van de nieuwe weg zal na aanleg veel minder sluipverkeer rijden, dit is voor Almelo ook 
een positief punt.

Presentatie
Aan het eind van de presentatie zal Boerman het proces vanuit de provincie gaan benoemen, jij kunt dan het proces 
vanuit Borne aangeven (regionaal belang erg groot!!) aan Almelo wordt dan ook het proces gevraagd. We weten nu 
dus niet wat dat is maar horen het dan wel,

Indien nodig even bellen.
Groet,

Gemeente Borne |
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 15 februari 2021 15:26
Arno Spekschoor
FW: PlanMER vloedbeltverbinding

Vrijdag wordt het gesprek met
Er komt niet een gesprek tusse

len jou gepland.

Gemeente Borne | - ' ' '' 1 . 2
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—Oorspronkelijk bericht—
Van: Arno Spekschoor
Verzonden: maandag 15 februari 2021 14:24 
Aan: Jan Pierik <j.pierik@borne.nl>
CC: Sylvia ter Koele <s.terkoele@borne.nl>;| _ >§)borne.nl>; Martin Velten
<m.velten@borne.nl>
Onderwerp.' PlanMER vloedbeltverbinding

-GS stelt morgen de PlanMER vast en stemt in met het voorkeurstracé. Zij wachten met het openbaar maken op 
Borne; -B&W Almelo bespreekt morgen ook de PlanMER. T.a.v, De procesgang Almelo is het voor iedereen nog 
steeds gissen. Vorige week kreeg Joachim daar geen duidelijkheid over. Wij hopen daar morgen meer van te horen.

Het PlanMER is inhoudelijk goed. Het standpunt van Almelo zal/kan daar geen verandering in aanbrengen. Dat is ook 
niet mogelijk. Het is immers gebaseerd op objectieve en ambtelijke waardering. De aanvullende memo om de 
vragen van Almelo nog eens goed te beantwoorden is praktisch gereed.

Tevens heb ik begrepen wilMM—leen gesprek met B(M1fzonder Borne), hetgeen niet cf afspraken is. Wat 
het onderwerp van gesprek is, is onbekend.

Het is dan ook erg jammer, dat de PlanMER morgen niet op de b en w agenda staat (Opiniërend) incl bijbehorende 
stukken. Mss is dat alsnog mogelijk, anders overwegen om deze week een extra b en w te organiseren.

Ook zou ik in het belang van Borne het afgesproken tijdspad in Borne op voorhand willen blijven vasthouden. 
Natuurlijk is het erg gewenst om samen met Almelo op te trekken. Maar hun houding en inzet zijn erg 
onvoorspelbaar, terwijl de belangen in Borne ZEER groot zijn. Wat de echte bedoelingen zijn van Almelo weet ik 
niet. Het afgesproken bestuurlijk overleg tussen Maathuis/Boerman/ondergetekende zou dan deze week kunnen 
plaatsvinden.

Ik stuur je deze mail niet zomaar. De Bornse belangen zijn heel erg groot,

Met vriendelijke groet,

Arno Spekschoor
Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne

Hoi Jan,
Ik ben net uitvoerig bijgepraat door Ten aanzien van de voortgang:

Rheineplein 1
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Van: _

Verzonden: donderdag 18 februari 2021
Aan: Arno Spekschoor
Onderwerp: FW: Afspraak gedeputeerde

Urgentie: Hoog

Goedemorgen Arno,

Het BO met! 
februari.

Belangrijk is dan:

Hbn iou (inclusief ambteliike <

1.
2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

Provincie heeft de PlanMER dinsdag 16 februari inclusief voorkeursalternatief vastgesteld.
De gemeente Borne moet as dinsdag 23 februari de PlanMER ook vaststellen en het voorkeursalternatief ter 
bespreking voorleggen aan de gemeenteraad voorleggen.
Dit besluit en de PlanMER is dan nog niet openbaar.
25 februari kan in besloten vorm de gemeenteraad door middel van een presentatie (Sweco) geïnformeerd 
worden en ik zal de raad meenemen in het Masterplan infrastructuur.
26 februari is het BO met Boerman, Maathuis en jou. De Provincie en Borne hebben de PlanMER al 
vastgesteld maar hebben dit nog niet openbaar gemaakt.
Boerman zal aan Almelo vragen om op dinsdag 2 maart de PlanMER vast te stellen zodat we gezamenlijk 
kunnen communiceren met de omgeving.
9 maart komt de PlanMER in het politiek beraad en kan de raad en de inwoners reageren op de 
verschillende varianten en ook het voorkeursalternatief bespreken.
10 maart zal het college op basis van het politiek beraad het voorkeursalternatief vaststellen en aan de raad 
voorleggen.
16 maart is er wederom een politiek beraad en kan de raad en de inwoners reageren op het vastgestelde 
voorkeursalternatief.
23 maart is de raadsvergadering waarin ook de raad het voorkeursalternatief gaat vaststellen.

Arno, dit moeten wij zo gaan vasthouden, Dus as dinsdag 23 februari besluiten de PlanMER vast te stellen, we 
ondersteunen de provincie dan ook op het BO van woensdag 24 februari en kunnen we Almelo aangeven dit ook te 
doen.
Gaan ze op dinsdag 2 maart ook de PlanMER vaststellen dan gaan we gezamenlijk naar buiten, doen ze dat niet dan 
gaat de Provincie en de gemeente Borne naar buiten.

Doen we dit niet verliezen we de provincie en is het einde verhaal.

Ik ben op ambtelijk niveau bezig ook de regio Twente mee te krijgen voor de regionale bijdrage. Hier moeten we 
laten zien dat we achter de PlanMER staan door deze dus vast te stellen.

Boerman komt speciaal voor het BO met Maathuis en jou terug van vakantie! Dus laat hem niet vallen.

Ik het B&W voorstel dat dinsdag 23 februari voorligt zal ik dan ook opnemen als eerste punt dat het college de 
PlanMER vaststelt, dit zou ook logisch zijn omdat de provincie het ook al heeft gedaan en het NIET vaststellen van 
de PlanMER zal de PlanMER echt niet veranderen, dit is wat het is.

Groet,
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Verzonden: donderdag 18 februari 2021 11:38 
Aan
Onderwerp: FW: Afspraak gedeputeerde Boerman Vloedbeltverbinding 

Tkn

Oorspronkelijk bericht
Van:
Datum: 18-02-9091 11:04 fGMT+01:00 
Aan:^H iSjborne.nl,

Roverij ssel.iil>

P|a).overii ssel.nl>

i@almelo.nl>'

Onderwerp: Afspraak gedeputeerde Boerman Vloedbeltverbinding 

Goedemorgen MBBlien lil

Op verzoek van gedeputeerde Boerman zou ik graag een overleg willen 'inpiannen met Wethouder Spekschoor en 
Wethouder Maathuis inzake de Vloedbeltverbinding.

Ik ben mij er van bewust dat het voorjaarsvakantie is, maar gedeputeerde Boerman maakt graag tijd vrij op 
woensdagochtend 25 februari om 11:00 uur. Het overleg zal plaatsvinden via Teams.

Graag verneem ik van jullie of beide heren ook bereid zijn hun agenda vrij te maken voor dit overleg.
Alvast dank voor jullie reactie.

Met vriendelijke groet,

Secretaresse gedeputeerde E. Boerman

telefoon(
Provincie Overijssel | Postbus 10078 | 8000 GB Zwolle

Overijssel
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

donderdag 18 teoruari 2021 15:40 
Arno Spekschoor
vaststellen PlanMER ipv kennis van nemen
20bij06189 Bijlage_1_-_BOK_Vloedbeltverbinding_def_20200821_.PDF; 20int04394 
besluit tekenen van de BOK.PDF

Urgentie: Hoog

Goedemiddag Arno,

Sylvia belde met de vraag of we het procedureel wel goed doen door de PlanMER vast te stellen.
Ik heb aangegeven dat wij gezamenlijk opdracht hebben gegeven voor het uitvoeren van de PlanMER.
Ja, we moeten vaststellen, dit is in het B&W voorstel besloten door college en in de BOK vastgesteld (zie bijlagen).

Het college moet dus de PlanMER gewoon vaststellen en de raad kan hier nog wat van vinden, ook kunnen zijn 
kiezen vooreen ander voorkeursaltematief dat sluit je niet uit als je nu de PlanMER vast stelt.
De PlanMER is gewoon een goed onderbouwd stuk welke samen met verkeerskundigen en landschapsdeskundigen 
van de provincie, gemeente Borne en Almelo is gemaakt.
Het niet vaststellen is dus geen optie want wat wil je dan? De PlanMER zal niet meer aangepast worden en nogmaals 
wij als college hebben aangegeven de PlanMER vast te stellen.

Wel zal er, als de raad een ander voorkeursalternatief gaat kiezen, met de provincie gesproken moeten worden of zij 
mee willen gaan en mee willen betalen aan een ander alternatief anders dan in de PlanMER is aangegeven.

Tot zover mijn reactie.

Sylvia wilde het dictum aanpassen en erin zetten om de PlanMER ter kennis te nemen.
Ik heb aangegeven dat ze dit niet moet doen en gewoon zoals nu de PlanMER VASTSTELLEN!

Gaan het college niet vaststellen maar nemen ze er alleen kennis van dan wijken ze dus af van een eerder besluit dat 
ze genomen hebben en dit zal bij de provincie niet in goede aarde vallen!

Succes,
Groet,

Gemeente Borne 11 ■ —
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Gemeente Borne

B en W voorstel 20int04394 Voorgestelde behandeldatum in B&W
__________________________________________________________________ 29 september 2020
Onderwerp________________ : Ondertekenen Bestuursovereenkomst (BOK) project Vloedbeltverbinding

Samenvatting voorstel
Naast het spoor is de N743 een bardere door Borne. Zowel door Zenderen als door Borne rijden dagelijks 
respectievelijk ruim 15.000 en bijna 14.000 motorvoertuigen. In de Mobiliteitsvisie en de Structuurvisie 
heeft de raad besloten om de regionale rondweg (variant 5 / Vloedbeltverbinding) aan te leggen. Op dit 
moment wordt er door de provnicie Overijssel, gemeente Almelo en Borne een PlanMER uitgevoerd naar 
het meest milieuvriendelijke alternatief voor deze weg, De provincie wil dit vastleggen in de 
bestuursovereenkomst. Met het ondertekenen van de bestuursovereenkomst Project Vloedbeltverbinding 
worden de in het verleden gemaakte bestuurlijke afspraken om een onderzoek te starten naar de aanleg 
van een weg tussen Almelo en Borne tussen Partijen op eenduidige wijze worden vastgelegd. Over de 
financiële dekking worden apart bestuurlijke overleggen gepland._________________________________

Ontwerpbesluit 
het college besluit;
1. in te stemmen met de ondertekening van de bestuursovereenkomst voor het Project 
Vloedbeltverbinding.

Programma 1. Borne Algemeen

Portefeuillehouder A.A.L.M. Spekschoor

Opgesteld door (tel.) f )

Team Ruimtelijke en economische ontwikkeling

Medezeggenschap Nee

Rheineplein 1 7622 DG Postbus 200 7620AE Bome Telefoon 1't074 fax 074 - 266 33 38 info@borne.nl www.bome.nl

mailto:xxxx@xxxxx.xx
http://www.bome.nl


Gemeente Borne

11nleiding
Het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat (l&W), Rijkswaterstaat, provincie Overijssel, de gemeenten 
Almelo, Borne, Tubbergen en Hengelo hebben in 2019 een verkort MIRT-onderzoek gedaan om te 
bepalen hoe de bereikbaarheid van de regio Twente en de doorstroming op de A1/A35 Azelo-Buren en het 
onderliggend wegennet (OWN) verbeterd kan worden. Uit het verkorte MIRT-onderzoek komt naar voren 
dat voor het verbeteren van de verkeersveiligheid en doorstroming op het hoofdwegennet en onderliggend 
wegennet zowel maatregelen op de A1/A35 noodzakelijk zijn als ook maatregelen op het onderliggend 
wegennet. Een van de mogelijke maatregelen Is een nieuwe weg vanaf de zuidelijke randweg Borne naar 
de N743 (Almelosestraat) tussen Almelo en Zenderen.

Dit proces is een vervolg op het gestarte traject van de gemeente Borne welke is vastgelegd in de 
Mobiiiteitsvisie 2012-2020 en de Structuurvisie 2030 om de regionale randweg om Zenderen aan te 
leggen. Deze zogenaamde variant 5b wordt nu meegenomen in de PlanMER om het meest milieu 
vriendelijke alternatief te kiezen.

2 Beoogd resultaat
De PlanMER onderzoekt de noodzaak en het nut van de aanleg van een nieuwe regionale weg tussen 
Borne en Almelo en waar deze zou moeten worden gesitueerd, De weg dient een verbinding te vormen 
tussen de zuidelijke randweg Borne en de N743 tussen Almelo en Zenderen met eventueel een 
doortrekking naar de N744 ten noordoosten van Zenderen. Deze mogelijk nieuwe weg vermindert de 
verkeersdruk in de kernen van Borne en Zenderen waardoor daar ook de leefbaarheid verbetert.

3 Argumenten
1.1 Met de ondertekening van deze bestuursovereenkomst wordt invulling gegeven aan bestuurlijke 
afspraken in het 60 MIRT 2019.
Voor het aanpakken van de problematiek op de A1/A35 Azelo-Buren zijn in het BO MIRT afspraken over 
een maatregelen pakket. Het project Vloedbeltverbinding is een van de maatregelen. Afgesproken is dat 
de regio het onderzoek uitvoert.

1.2 Partijen zijn gezamenlijk initiatiefnemer van de PlanMER.
Provincie Overijssel en de gemeenten Borne en Almelo hebben afgesproken samen het project 
"Vloedbeltverbinding" uit te voeren.

1.3 De gemeente Borne werkt conform haar MobiHteitsvisiev2012-2020 en Structuurvisie 2030.

4 Kanttekeningen
1. Bij het niet tekenen van de bestuursovereenkomst worden afspraken voor realisatie van de 
Vloedbeltverbinding niet vastgelegd.

5 Kosten, baten en dekking
Zoals opgenomen in de Bestuursovereenkomst:

« De PlanMER (ca 2 ton) wordt voor 75% gefinancierd door provincie Overijssel en voor 25% door 
Regio Twente. Hiervoor is reeds dekking .

® Door partijen wordt samen gezocht naar financiële dekking voor het benodigde budget in geval 
van realisatie van de weg. Hier moet eind 2020, wanneer de PlanMer klaar Is, duidelijkheid over 
zijn.
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Gemeente Borne

In het coalitieakkoord van de provincie Overijssel is reeds 13 miljoen opgenomen voorde randweg 
Zenderen.

De investering die de regio doet, wordt gezien als de regionale bijdrage aan een toekomstbestendige 
investering van het Rijk aan grootschalige maatregelen aan de A1/A35 Azeio-Buren. Deze afspraak wordt 
bestendigd in het BO MIRT,

6 Personeel en organisatie
Er zijn in deze fase geen personele gevolgen.

7 Vervolg na besluitvorming college
Bij de gemeente Borne moet de mogelijkheid voor financiering verkend worden. Dit wordt ook bij de 
provincie Overijssel gedaan in een dubbel PO tussen gedeputeerde Van Hijum en Boerman en bij de 
gemeente Almelo. Daarnaast wordt in de doorkijk bij de Regio Twente gevraagd om cofinanciering vanuit 
de DUV&V (Decentrale Uitkering Verkeer en Vervoer).

8 Communicatie
Geen, voorgesteld wordt om na uitvoering van de PlanMER uitvoerig stil te staan bij de keuze welke 
randweg als meest milieuvriendelijk wordt beoordeeld.

9 Bijlage(n)
Corsanummers: 20bij06189 Bestuursovereenkomst Vloedbeltverbinding

l
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Gemeente Borne

Onderwerp:

Begrolingsjaar:

Datum raadsbesluit:

Getoets op BTW-consequenlies:

EXPLOITATIE
Koslenpiaats Kostensoort l/S Omschrijving Lasten Baten

Totaal 0 0

KREDIETEN/RESERVES EN VOORZIENINGEN
Orders Kostensoort l/S Omschrijving Lasten Baten

Totaal 0 0

Stand Algemene reserve
Stand Reserve Beleidsontwikkeling
Stand Onvoorzien

Voor begrotingswijziging
0
0
0

Mutatie
0
0
0

Na begrotingswijziging
0
0
0
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Bestuursovereenkomst Project Vloedbeltverbinding

De ondergetekenden,

Provincie Overijssel,

te dezen rechtsgeldig vertegenwoordigd door de heer ir, A.P. Heidema, Commissaris van de Koning, 
handelende ter uitvoering van het besluit van het College van Gedeputeerde Staten van i?.® 2020-
hierna te noemen Overijssel,

Gemeente Borne,

te dezen rechtsgeldig vertegenwoordigd door de heer drs. J.H.R. Pierik, Burgemeester, handelende 
ter uitvoering van het besluit van het College van Burgemeester en Wethouders van 
hierna te noemen Borne,

Gemeente Almelo,

te dezen rechtsgeldig vertegenwoordigd door de heer A.J. Gerritsen, Burgemeester, handelende ter
uitvoering van het besluit van het College van Burgemeester en Wethouders van ........ ,
hierna te noemen Almelo,

hierna gezamenlijk te noemen 'Partijen'.

Overwegende dat:

Het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat (l&W), Rijkswaterstaat, provincie Overijssel, 
de gemeenten Almelo, Borne, Tubbergen (vertegenwoordiger van de regio Noordoost 
Twente) en Hengelo (vertegenwoordiger van de Regio Twente) in 2019 een verkort MIRT- 
onderzoek hebben gedaan om te bepalen hoe de bereikbaarheid van de regio Twente en de 
doorstroming op de A1/A35 Azelo-Buren en het onderliggend wegennet (OWN) verbeterd 
kan worden.
Uit het verkorte MIRT-onderzoek naar voren komt dat voor het verbeteren van de 
verkeersveiligheid en doorstroming op dit hoofdwegennet en het onderliggend wegennet 
zowel maatregelen op de A1/A35 noodzakelijk zijn als ook maatregelen op het onderliggend 
wegennet. Een van de mogelijke maatregelen is een nieuwe weg vanaf de zuidelijke 
randweg Borne naar de N743 (Almelosestraat) tussen Almelo en Zenderen. Deze mogelijk 
nieuwe weg vermindert de verkeersdruk in de kernen van Borne en Zenderen waardoor daar 
ook de leefbaarheid verbetert.
Partijen daarom hebben afgesproken samen het project "Vloedbeltverbinding" uit te voeren, 
waarin onderzoek wordt gedaan naar nut en noodzaak van een regionale weg en waar deze 
kan komen te liggen. Ook wordt nagegaan welk effect het eventueel doortrekken van de 
nieuwe weg naar de N744 (Albergerweg) heeft op de verkeersstromen in Zenderen, maar 
ook op andere routes in de omgeving (b.v. Albergen). Ook wordt nagegaan welke wegen van 
het onderliggend wegennet noodzakelijk blijven voor een robuust netwerk (b.v. als gevolg 
van calamiteiten op andere routes),

1



Nieuwe infrastructuur het landschap doorsnijdt en een grote impact kan hebben op het 
gebied. Partijen hebben fngestemd met het opstellen van een Milieu Effect Rapportage 
(PlanMER), ten einde een zorgvuldige afweging te maken omtrent het te kiezen tracé.
De provincie Overijssel in het coalitieakkoord "Samen bouwen aan Overijssel" van 2019 deze 
weg heeft opgenomen onder de hoofdopgave "Goede bereikbaarheid".
De gemeente Borne een doortrekking van de zuidelijke randweg heeft opgenomen in de 
mobiliteitsvisie 2012-2020 en in de structuurvisie,
De kosten voor aanleg van een nieuwe weg met spoorkruising en dergelijke worden 
geraamd op ca. € 50 miljoen (4-/-30% bandbreedte).
Partijen gezamenlijk op zoek gaan naar budget om eventueel een nieuwe weg te realiseren.



BESLUITEN:

de volgende afspraken over samenwerking aan te gaan.

Artikel 1 Begripsbepalingen

In deze bestuursovereenkomst en ter uitvoering daarvan nader te sluiten overeenkomsten wordt 
verstaan onder:

a) Overeenkomst: onderliggende bestuursovereenkomst waarin Partijen afspraken maken over 
de samenwerking binnen het Project;

b) Project: uitvoeren van de Plan MER en de daarop volgende bestuurlijke besluitvorming over 
al dan niet realiseren van een nieuwe weg;

• c) Vloedbeltverbinding: de werknaam van het Project; 
d) Realisatieovereenkomst: overeenkomst waarin partijen afspraken vastleggen over de 

realisatie (bestemmingsplanprocedure, grondverwerving, ontwerp, uitvoering, beheer en 
onderhoud en financiën) indien Partijen besluiten een nieuwe weg te realiseren.

Artikel 2 Doel en scope van het Project

1. Partijen onderzoeken noodzaak en het nut van de aanleg van een nieuwe regionale weg 
tussen Borne en Almelo en waar deze zou moeten worden gesitueerd. De weg dient een 
verbinding te vormen tussen de zuidelijke randweg Borne en de N743 tussen Almelo en 
Zenderen met eventueel een doortrekking naar de N744 ten noordoosten van Zenderen.

Artikel 3 Doel van de Overeenkomst

1. Deze Overeenkomst heeft tot doel de in het verleden gemaakte bestuurlijke afspraken om 
een onderzoek te starten naar de aanleg van een weg tussen Almelo en Borne tussen 
Partijen op eenduidige wijze vast te leggen.

Artikel 4 PlanMER

1. De ondertekening van deze Overeenkomst markeert de start van de PlanMER.
2. Partijen zijn gezamenlijk initiatiefnemer van de PlanMER.
3. De uit te voeren onderdelen voor de PlanMER bestaan uit:

- Notitie Reikwijdte en Detailniveau
- Consultatie omgeving en adviescommissie MER
- Rapportage PlanMER

4. Voor het uitvoeren van de PlanMER wordt door de provincie Overijssel opdracht verstrekt 
aan een ingenieursbureau.

5. Gemeente Borne en Almelo zijn bevoegd gezag voor de PlanMER en geven invulling aan de 
daarbij behorende verplichtingen, zoals publicatie, informeren omgeving en ter inzage 
legging van documenten behorende tot dit Project in deze projectfase.

6. Na afronding van de PlanMER besluiten Partijen over het vervolg. Indien Partijen besluiten 
tot voortzetting van het Project wordt een realisatieovereenkomst opgesteld, waarin Partijen 
afspraken maken over realisatie en de instandhouding van de nieuwe weg en de financiering 
van de realisatie.
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Artikel 5 Raakvlakken

1. Het tracé voor de nieuwe weg moet rekening houden met een robuuste aansluiting op knoop 
Azelo in de toekomst.

2. Het tracé van de fietssnelweg F35 tussen Borne en Almelo kruist de nieuwe weg.
3. Het opheffen van de niet beveiligde spoorovergang het Vlier.

Artikel 6 Financiële afspraken

1. De PlanMER wordt als volgt gefinancierd:
- 75% door provincie Overijssel en
- 25% door Regio Twente.

2. Voor de PlanMER draagt elke partij de eigen apparaatskosten. Deze worden niet in rekening 
gebracht of doorberekend.

3. Voor een eventuele realisatiefase worden de kosten voor de inhuur van een projectleider en 
expertise gedekt uit het projectbudget. Eigen apparaatskosten worden gedragen door elke 
partij en worden niet in rekening gebracht of doorberekend naar het Project.

4. Partijen spannen zich gezamenlijk in om financiële dekking te vinden voor het benodigde 
budget van ca. € 50 mln in geval van besluit tot realisatie.

5. Kosten voor beheer en onderhoud van de nieuwe weg maken geen onderdeel uit van het 
bedrag onder lid 3 en komen ten laste van de nieuwe beheerder.

Artikel 7 Realisatie en toekomstig onderhoud en beheer

1. Bij voortzetting van het Project na de PlanMER voert gemeente Borne regie over de 
vervolgstappen (bestemmingsplanprocedure, grondverwerving en de realisatie)

2. Afspraken hieromtrent worden vastgelegd in de realisatieovereenkomst.

Artikel 8 Planning

1. Partijen streven ernaar om de PlanMER eind 2020 af te ronden
2. Besluitvorming In de Colleges over al dan niet realiseren van een nieuwe weg vindt plaats 

eind 2020/begin 2021
3. Bij besluit tot voortzetting van het Project begin 2021, zullen Partijen een 

realisatieovereenkomst opstellen.

Artikel 9 Geschillenregeling

Indien een geschil ontstaat over de uitleg van de Overeenkomst of de uitvoering ervan, treden 
Partijen in overleg met elkaar om het geschil in der minne te beslechten. Eerst wanneer het overleg 
niet heeft geleid tot een minnelijke regeling, kan een Partij, indien zij niet wenst te berusten, 
besluiten het geschil voor te leggen aan de bevoegde rechter in het arrondissement van de eisende 
partij.

Artikel 10 Inwerkingtreding

Deze Bestuursovereenkomst treedt in werking de dag na de dag van de (laatste) ondertekening van 
de Bestuursovereenkomst door Partijen.
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Artikel 11 Slotbepalingen

Indien tussentijds blijkt dat een of meer doelstellingen als bedoeld in deze Overeenkomst niet, niet 
tijdig of niet volledig worden gehaald, treden Partijen in overleg om te bezien op welke wijze die 
doelstellingen kunnen worden gerealiseerd of aanpassing behoeven.

Artikel 12 Citeertitel

Dit document kan worden aangehaald als "Bestuursovereenkomst Project Vloedbeltverbinding"

Ondertekening:

Provir

Dhr. Ir. A.P. Heidema

Getekend te op j^o 2020

Gem

Dhr. ars. J.H.K. HiertK—~ 

Getekend te e op'orae op ,>v 2020

Gemeente Ali

2020
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Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: zaterdag 20 februari 2021 09:54
Aan: M ik
CC: College; Griffie Borne
Onderwerp: Fwd: Vloedbeltverbindingsweg een alternatief

a/II jij een concept antwoord voorbereiden van het college aan 1 
Zijn brief / mail laat ik via Corsa op jouw naam zetten. En ik agendeer hem zodra jij het antwoord klaar hebt.

■ 'n wil jij de mail inboeken? Krijgt deze meneer dan automatisch een ontvangstbevestiging?

Met hartelijke groet,

Sylvia ter Koele
Gemeentesecretaris | Algemeen directeur 
Gemeente Borne

Begin doorgestuurd bericht:

Van , ..................
Datum: 20 februari 2021 om 09:34:20 CET 
Aan: Sylvia ter Koele <s.terl<oele@borne.nl>
Kopie: Griffie Borne <griffie@borne,nl>
Onderwerp: Vloedbeltverbindingsweg een alternatief

Geacht college,

Graag wil ik uw aandacht vragen voor een alternatieve oplossing voor de aanleg van de 
voorgenomenn Vloedbeltverbindingsweg.
De volgende brief heb ik verstuurd naar alle fracties in de provincie en wil ik u nu ook ter 
overweging voorleggen bij de besluitvorming 
in deze.

Geachte fractie,

Graag vraag ik U om bij de besluitvorming over de Vloedbeltverbindingsweg in de gemeente 
Borne een alternatieve oplossing te kiezen die het verkeersprobleem oplost, geld bespaart, 
vergroening niet schaadt en voor iedereen beter is.

Daarom zou ik u met Idem ontraden om te kiezen voor één van de eerder gepresenteerde 
trajecten onder het motto: “Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald”.

Waarom is een Vloedbeltverbindingsweg overbodig, kan het landschap behouden 
blijven en kunnen er miljoenen bespaard worden en is de kiezer tevreden?

i
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Gaandeweg wordt onze directe woonomgeving verder aangetast door aanleg van nieuwe 
wegen, zo ook door de voorgenomen Vloedbeltverbindingsweg. Dit hoeft niet.

Mensen zijn geneigd om de snelste verbinding naar hun bestemming te nemen, ook als er 
alternatieven zijn. Er ligt een uitstekende snelwegverbinding van Enschede naar Almelo, dus 
waarom Idest men niet voor de afslag Almelo Zuid i.p.v. de afslag Borne West, hoewel dat 
nauwelijks om is? Simpel. Omdat er minder stoplichten zijn en het sneller gaat. 
Jammergenoeg leidt dit tot opstoppingen in Zenderen en wordt het ook de inwoners teveel. 
De Vloedbeltverbinding wordt geboren. Overbodig!
De oplossing is om geen Vloedbeltverbindingsweg aan te leggen maar het verkeer uit 
Albergen naar de afslag Almelo Zuid. te leiden (in combinatie met een groene golf). Naar de 
kruising in Albergen kan dan alleen vanaf Almelo, In combinatie met het vertragen van de 
weg naar Borne is een veel duurdere verbindingsweg overbodig en zal er ook minder verkeer 
vanuit Hengelo en Almelo komen. (Vertragen kan in velerlei vorm, bv. 60 Ion i.p.v. 80 en 
b.v. het plaatsen van de veelbesproken knip in Borne.) De snelweg ligt er niet voor niets.

De gereserveerde twee ton voor het onderzoek van de Vloedbeltverbing kan ook aan deze 
oplossing besteed worden. Er zijn vele miljoenen te besparen, het landschap wordt 
nauwelijks aangetast en het verkeer kan zonder opstoppingen doorstromen.

Vriendelijke groeten,
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Gemeente
Borne

De heer| 
Bezoenstraat 20 
7621 XE BORNE

i i Mi n liii lm nmu

uw brief/e-mail van uw kenmerk ons kenmerk datum verzending ui
20 februari 2021 21uit01744 - 9 MAART 2021 m

contactpersoon doorkiesnummer e-mail S=3

+31742658623 info@borne.nl H

onderwerp
Alternatieve oplossing Vloedbeltverbinding

bijlagen ü

Geoe’ '

U heeft ons op 21 februari een mail (21ink01926) gestuurd en aansluitend nog een mail op 25 februari 
(21inl<02131) naar aanleiding van de presentatie die avond. In uw eerste mail ging u in op een alternatieve 
oplossing voorde Vloedbeltverbinding en in uw tweede mail over de gevolgen van nieuwe infrastructuur 
voor de natuur.

Groei verkeer
We zien dat Corona invloed heeft op de mobiliteit. Dit zagen we in de eerste golf duidelijk. Echter na de 
eerste golf constateerden we ook dat de intensiteit weer op het oude niveau was gekomen. Minder 
verkeer in de spitsen, maar meer verkeer over de rest van de dag. In de voorspellingen voor 2030 en 
2040 wordt rekening gehouden met de ontwikkelingen als thuiswerken en technologie. Echter, de 
mobiliteit zal blijven toenemen, omdat we meer woningen en bedrijventerreinen bouwen. Ook blijft de 
economie groeien, waardoor naast mensen steeds meer goederen vervoerd gaan worden.

Alternatieve oplossing
Ten aanzien van uw alternatieve oplossing willen we u aangeven dat de zogenaamde 'korte boog' die u 
beschreef tussen de N744 en de N743 in de PlanMER is meegenomen. Deze verbinding zorgt er 
inderdaad voor dat verkeer vanuit Albergen dat richting Zwolle moet eerder richting Almelo Zuid over de 
Nijreessingel gaat rijden. Echter verkeer vanaf Albergen dat richting Borne, Hengelo en Enschede wil, zal 
nooit via Almelo Zuid gaan rijden, ook niet als de N743 wordt afgewaardeerd, zoals u voorstel!. Uit ons 
kentekenonderzoek blijkt dat het overgrote deel van het verkeer vanuit Albergen in Zenderen linksaf slaat. 
Daarnaast blijkt ook uit ons kentekenonderzoek dat een groot gedeelte van het verkeer dat vanaf Almelo 
Noord komt ook de N743 gebruikt, omdat de wegenstructuur in Almelo richting Almelo Zuid onder druk 
staat, Uw oplossing om verkeer meer over het rijkswegennet af te wikkelen Is een mooie gedachte maar 
in de praktijk niet te realiseren, omdat de capaciteit en de betrouwbaarheid niet voldoende is, Daarnaast 
zorgt het afwaarderen van de N743, zonder dat er een robuust alternatief is, niet tot hel gewenste effect,

Rheinepleln 1 7622 DG Postbus 200 7620 AE Borne Telefoon 14074 (ax 074 - 266 33 38 lnfo@borne.nl www.borne.nl
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uw brief van uw kenmerk ons kenmerk datum verzending
20 februari 2021 21uit01744 - 9 iïmi 2021

We zien nu veel sluipverkeer vanaf Almelo naar Borne West over het Tusveld en dat zal dan verder 
toenemen.

Hoger doel
De Vloedbeltverbinding heeft niet alleen het doel om Zenderen te ontlasten, maar zal ook het regionale 
wegennet robuuster maken. We hebben u de studie van de Verkorte MIRT toegezonden. Daarin is het 
adaptieve programma weergegeven. Nu moet verkeer, dat vanuit Tubbergen of Almelo Noord naarde 
A1/A35, Hengelo of Enschede wil, via of Almelo Zuid of Borne West rijden. Beide wegen kunnen de 
hoeveelheid verkeer op dit moment nog net aan, maar door de autonome groei - door nieuwe woningen 
en bedrijventerreinen en de groei van de economie - zal het verkeer verder gaan toenemen. Met het rijk is 
in het BO MIRT daarom afgesproken dat de regio het robuuste onderliggend wegennet voor haar rekening 
neemt en dat daarna het rijk het hoofdwegennet gaat verbeteren. De kosten die daarmee gemoeid zijn, 
komen dan niet gedeeltelijk ten laste van de Regio. Zo maken we samen de regio beter bereikbaar.
Komen wij als Regio de gemaakte afspraken niet na, dan kan het rijk later niet het hoofdwegennet 
verbeteren.

Natuur
U merkt terecht op dat een nieuwe weg ten koste gaat van natuur. Om die reden is er ook een zorgvuldige 
PlanMER gemaakt, waarin de natuurwaarden goed in beeld zijn gebracht. Voor- en nadelen zijn uitvoerig 
weergegeven en beschouwd. Een nieuwe weg moet goed worden ingepast. Daarnaast kijken we 
zorgvuldig waar we in het gebied ook weer natuur kunnen terugbrengen. Met het programma IBT 'vitaal 
platteland’ willen we ook de kansen in dit gebied benutten,

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Pagina 2



maandag 22 tebruari 2021 12:37
Arno Spekschoor
proces Vloedbeltverbinding

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Goedemiddag Arno,

Net gesproken over de agenda en het proces Vloedbeltverbinding.

Almelo zal dinsdag 2 maart ook nog niets vaststellen in het college en naar de raad brengen.
Wij besluiten stellen morgen de PlanMER vast, echt noodzakelijk om Boerman te sterken! Doen we dat niet dan 
komt er niets in de Perspectiefnota van de provincie en komt de weg er niet,

We gaan dan 2 maart wel naar buiten samen met de provincie, dan ook 's avonds de presentatie over PlanMER en 
Totaalvisie Infrastructuur.
Almelo sluit dan niet aan maar dat is geen probleem, wij kunnen in het persbericht het proces van Almelo ook goed 
uitleggen.
Almelo hoeft niets vast te stellen om toch de PlanMER naar buiten te brengen.

Groet,

Gemeente Borne ,

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne 

ma i/m do ® |__________  §

Ei ’ ‘ 3^..,^.... | @ www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me on Twitter
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 22 februari 2021 20:33
Arno Spekschoor
Fwd: Presentatie 25 februari

Arno,
Jan wilde geen besloten presentatie PianMER maar wil donderdag wel presentatie Totaalvisie Infrastructuur, 
De basis is wel Vloedbeltverbinding, ik ben morgen om 15 uur ook bij college om presentatie te doen. (Basis is 
trouwens wel eerdere presentatie van enkele weken geledenen Erwin gevraagd hoe hier mee om te gaan, 
Groi'

Korte tekst ivm het versturen vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

Van .. .. . .in"''-
Datum: 22 februari 2021 om 20:27:49 CET
Aan. 7 ' ......•• —
Onderwerp: Presentatie 25 februari

Sylvia belde me over de presentatie van PianMER en Totaalvisie Infrastructuur.
As donderdag zoude volgens mij beide zaken gepresenteerd worden.
Maar nu PianMER volgende week openbaar wordt (We hadden gehoopt dat Almelo dan ook 
besloten zou hebben, maar dat gebeurd niet) wordt de presentatie PianMER mogelijk 2 maart 
gepresenteerd.
Donderdag dan wel de Totaalvisie Infrastructuur,
Ik hoor graag morgen hoe ik dan om moet gaan met de Totaalvisie Infrastructuur, hier ga ik uit van 
Vloedbeltverbinding.
Ik ben om 15 uur fysiek op kantoor.

Korte tekst ivm het versturen vanaf mijn iPhone
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

woensdag 24 februari 2021 09:45 
Arno Spekschoor
20210224 BO Provincie Almelo Borne VISIE 
20210224 BO Provincie Almelo Borne VISIE.docx

Arno,

Provincie heeft mij gevraagd stil te staan bij de verkeerskundig analyse.
Ik wil echter niet herhaling van zetten over verkeersmodel, intensiteiten etc.

Ik wil juist ingaan om de mobiliteit = groei economie te faciliteren.
Zie mijn bijlage.

Groet,

Gemeente Borne ' ~

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Borne 

ma t/m do(

Ef"' ' '' 3 www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me on Twitter

1

http://www.borne.nl


Paragraaf verkeer.

Ik ben een verkeerskundige en die willen graag uitleggen wat er gebeurd op het moment dat je 
een verkeerskundige oplossing hebt voor een probleem of dat er een nieuwe weg wordt 
aangelegd.

Ik wil nu niet ingaan op de exacte cijfers waar toename en waar afname......ik stap even uit
het jasje van verkeerskundige en stap in het jasje van groei/ontwikkeling genereren.

Mobiliteit
Veel genoemde kreet is; "Mobiliteit is geen DOEL op zich”, je krijgt mobiliteit omdat mensen en 
goederen zich verplaatsen. Of dat nu is om te wonen en werken, naar de winkel, school of 
recreatief. Mobiliteit hebben we dus nodig om onze dagelijkse dingen te doen.

Groeien
We willen ook blijven groeien, Borne bouwt aan de Bornsche Maten, De Veldkamp en het 
centrum. Almelo bouwt nog meer, centrum floreert, er is veel werkgelegenheid en ook Almelo 
bouwt veel woningen. Dit willen we ook graag om de economie in de stad, Twente en 
Overijssel te laten groeien. En groeien houdt ook in groeien in mobiliteitsbehoefte. Te voet, 
fiets, auto of OV maar ook groei van goederen. Niets doen is achteruitgang en dus krimp!

Investeren
Je moet dus investeren! Niet alleen in nieuwe woningen, werkgelegenheid of het centrum, 
maar ook in het faciliteren en investeren van deze mobiliteitsgroei. Het robuuster maken van 
het wegennet. Dit gebeurd niet alleen in ons vak maar overal.

Ik vergelijk het met het volgende
Stel een bedrijf of gemeente wil groeien. We willen dus meer en betere werknemers, dit doen 
we door ze een dure opleiding te geven zodat ze de kennis die ze hebben gekregen gebruiken 
voor het bedrijf of gemeente. De directeur zei tegen me; “waarom leiden we onze werknemers 
telkens op en na een paar jaar gaan ze naar een ander bedrijf of gemeente, dat is toch dom?” 
De manager zei; “we betalen inderdaad veel aan de opleiding van ons personeel en inderdaad 
enkelen gaan weg met de kennis die wij betaald hebben. Maar ik zie het anders, ze hebben 
ons bedrijf groot gemaakt. Het zou nog veel erger zijn als we niet zouden investeren in onze 
mensen, de kwaliteit daarmee laag blijft EN ZE BLIJVEN!.

Niet investeren
Gaan wij dus als regio niet investeren dan blijven we stil staan. Nogmaals Mobiliteit blijft 
groeien op het moment dat wij huizen en banen genereren.
Op de A1/A35 groeit de komende decennia het verkeer van 100.000 mvt in 2020 naar 125.000 
mvt in 2030 en 140.000 mvt in 2040. Deze verbinding is voor de BV Nederland een hele 
belangrijke, een zogenaamde TEN-T corridor van Amsterdam/Rotterdam richting Scandinavië, 
Polen en verder (noord Europa).
Het Rijk zal dus moeten investeren in de A1/A35 als de mobiliteit zo sterk gaat groeien.
Gaan we nu niet investeren in ons onderliggende wegennet en het Rijk gaat dit wel doen op 
haar hoofdwegennet dan kijkt het Rijk naar ons.
Ze zal dus naar de Regio kijken en vragen; “Borne willen jullie het verkeer dat bij Borne West 
erop en eraf gaat beter faciliteren door de Hosbekkeweg en de Oonksweg/Prins Bernhardlaan 
en de N743 te verbreden? Of misschien moet Borne West wel verdwijnen als de A1/A35 wordt 
ontvlochten?”



“Almelo willen jullie het verkeer dat bij Almelo Zuid erop en eraf gaat beter faciliteren door de 
Henriette Roland Holstlaan inclusief de Nijreessingel, Weezebeeksingel en de Van Rechteren 
limpurgsingel te verbreden.
(Almelo Zuid loopt nu al vast en XL businesspark blijft maar groeien en de maatregelen die nu 
voornemens zijn zijn van kort aard)

Wel investeren
We kijken over 15 jaar (op het moment dat het Rijk genoodzaakt is te investeren) nog terug op 
dit bestuurlijk overleg.
Hadden we maar wel geïnvesteerd in het onderliggende wegennet, dan hadden we knooppunt 
Azelo kunnen aansluiten op de Vloedbeltverbinding.
Hadden we een extra toe- en afrit op de A1/A35 gehad om het verkeer beter te verdelen. 
Hadden we een robuuster wegennet gehad en konden we het verkeer beter sturen. Grote 
investeren in Borne en Almelo zijn dan niet nodig.
Hadden we de A1/A35 kunnen ontvlechten zonder dat dit vergaande effecten zou hebben 
gehad op Borne en Almelo.

Wethouder Kotteman van Borne zei laatst nog tegen me; “als we 20 jaar geleden 150.000 
gulden extra hadden geïnvesteerd in de aanleg van een korte rondweg tussen Borne West en 
de N743 (gemeentelijke Verbindingsweg) hadden we nu niet € 20.000.000 hoeven investeren 
in een onderdoorgang in de Oonksweg inclusief infra.

Als ik dan dit proces nu voor me zie:
Ik hoop toch niet dat wij over 15 jaar het zelfde gaan denken, alhoewel de meesten van ons 
zijn dan trouwens al met pensioen, behalve Arjen Maathuis volgens mij. 
ik wil dus tegen de Regio zeggen; “investeer als Regio nu en facilitair de groei van de 
economie. Doe je dat niet dan moet je over 15 jaar vier keer zoveel zelf investeren”.



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 8 maart 2021 16:03 
Arno Spekschoor
FW: vragen bij agendapunt 4 PB 9 maart 2021

Urgentie: Hoog

Rood de beantwoording 

Dag

Hierbij de vragen van de SP fractie bij agendapunt 4 Plan MER Vloedbeltverbinding PB 9 maait 2021: 

FINANCIËN
De geraamde kosten van de Vloedbeltverbinding bedragen 50 miljoen. Borne denkt 5 miljoen te kunnen 
bijdragen. In de begroting is vanaf 2024 € 663.000 aan kapitaallasten voorzien voor aanleg en onderhoud 
dit bedrag is de kapitaallast van de Verbindingsweg niet van de Vloedbeltverbinding.
Vloedbeltverbinding zal kapitaallasten zijn van € 217.000
Het onderhoud van deze weg zal echter grotendeels voor rekening van de provincie komen. Provincie zal 
onderhoud uitvoeren.
Vanuit de regio incl. Almelo komt misschien 5 miljoen, klier gaan wij een aanvraag in de DUV&V doen 
van de Regio Twente.

De bijdrage van provincie is nog onzeker; misschien 13,4 miljoen dit is gereserveerd in het coalitieakkoord. 
Er ontbreekt dus in ieder geval nog ruim 25 miljoen. In de perspectiefnota van de provincie wordt in totaal 
€40 miljoen aangevraagd.

Moet er niet eerst duidelijkheid komen over financiering door de Provincie, alvorens we in Borne een 
besluit kunnen nemen? Nee, wij moeten het voorkeursalternatief vast stellen en daarna zal de provincie de 
financiering regelen. Doen we dat niet dan zal de provincie geen geld reserveren!
Is er een concrete termijn waarop die duidelijkheid er zal zijn? Op 10 maart zal de PlanMBR aan de 
provincie gepresenteerd worden. De Perspectiefnota zal ook rond mei worden behandeld.

COMBINATIE WERKZAAMHEDEN A1/A3 5
Naar verwachting zal eind dit jaar de verbreding van de Al vanaf Rijssen tot Azelo in 2 x 3 rijstroken 
gereed zijn.
Enerzijds: Hoe relevant blijft na deze verbreding de doelstelling voor een afname van het verkeer op de 
snelweg met 5%? In de berekeningen is rekening gehouden met de capaciteitsuitbreiding op de Al. Met 
andere woorden, het extra verkeer dat dit genereerd is meegenomen in de prognoses. Het is dus des te 
belangri jker om korte ritten niet via de snelweg af te wikkelen.
Anderzijds: In hoeverre is het gewenst dat in deze werkzaamheden een aanzet naar een verbinding met het 
voorkeurstracé van de Vloedbeltverbinding kan worden meegenomen? Als het verkeer vanaf de Zuidelijke 
Randweg kan doorsteken naar de Al en Almelo, kan dat mogelijk minder verkeersdruk opleveren op de 
Van Rechteren Limpurgsingel, omdat dan op termijn alleen het doorgaande verkeer ri. Vriezenveen zal 
kiezen voor het stukN743. Verkeer van en naar Almelo Noord en Tubbergen en verder zal ook de route via 
de Vloedbeltverbinding gebruiken.

COMBINATIE VLOEDBELTVERBINDING EN OMLIGGEND GEBIED
Het optimale resultaat van de aanleg van de Vloedbeltverbinding wordt gehaald als de aanleg samengaat 
met het verlagen van de max.snelheid binnen een groot deel van de bebouwde kom van Borne en Zenderen
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naar 30 km., zoals de Weerseloseweg, een deel N743 verlagen naar 60 km. en het geleiden van zwaar 
verkeer via andere ontsluitingsroutes zoals die torsen Borne en Campus Westermaat.
Gaat deze combinatie van aanleg en snelheid ook daadwerkelijk tegelijkertijd worden uitgevoerd? Zo niet, 
dan krijgen immers andere wegen juist meer verkeer door de aanleg van de Vloedbeltverbinding. Het is 
belangrijk dat gelijktijdig met de uitwerking/inpassing/tekenen van de Vloedbeltverbinding ook de N743 en 
de overige wegen wordt uitgewerkt. Op het moment dat de Vloedbeltverbinding dan is aangelegd kan direct 
daarna de afwaardering worden uitgevoerd. Zo zullen andere wegen geen extra verkeer te verwerken 
krijgen.

AANTASTING LANDSCHAP EN NATUUR
In alle beoordeelde tracés is er sprake van aantasting van het (kostbare) landschap en natuur. Bij het 
voorkeurstracé van de Vloedbeltverbinding betreft dat een doorsnijding van de Kleine Doorbraak. Zijn er 
ideeën hoe deze aantasting kan worden gecompenseerd, bijv. door in een aangrenzend gebied vergelijkbare 
natuur in te richten?
Ja die zijn er zeker, ook de bewoners rondom de kleinen Doorbraak maar ook Stichting Dorpsbelangen 
Bornerbroek hebben aangegeven graag mee te willen denken over de uiteindelijke Inpassing van de 
Vloedbeltverbinding.

PARTICIPATIE
Het gesprek met omwonenden van het voorkeurstracé moet nog verder plaatsvinden.
Nee, de gesprekken vinden al plaats. Er is bewust gekozen voor een heldere communicatie. Er is al 
gesproken met Dorpsraad Zenderen, Stichting Dorpsbelangen Bornerbroek maar ook met individuele 
bewoners van het gebied. Deze bewoners worden ook betrokken bij de inpassing van de weg.
Zenderen is voorstander van de bundeling A1/A35, Bornerbroek zou het liefst de bundeling Spoor willen 
zien maar geeft aan dat ze ook snappen dat deze weg een functie moet hebben richting knooppunt Azelo. 
Mocht dat het tracé worden dan willen ze zou betrokken worden bij de inpassing van de nieuw weg, dit is 
toegezegd.

Welke graad van participatie moet zijn gerealiseerd om de raad een besluit te laten nemen dat op voldoende 
draagvlak kan rekenen?
Het voorkeursalternatief uit de PlanMER ‘bundeling A1/A35’ heeft al een breed draagvlak welke is 
gevormd bij het maken van de Mobiliteitsvisie 2012-2020. Hier waren toen de meeste stemmen op maar 
ook de werkgroep met ’t Oldhof, Molenkamp, Zenderen, Groot Azelo was voorstander van deze variant.

OVERLEG GEMEENTEN EN PROVINCIE
Plet overleg van de gemeenten Almelo en Borne en de provincie is nog niet afgerond. Is het raadzaam om 
eerst in dit grote project in het belang van de Twentse samenwerking op één lijn te komen, alvorens in 
Borne een definitief besluit te nemen?
Er is goede afstemming tossen alle partijen. De provincie heeft het voorkeursalternatief ‘bundeling A1/A35’ 
vastgesteld. De gemeente Borne moet de provincie half staan door ook een voorkeursalternatief vast te 
stellen. De gemeente Almelo wil eerst nog kijken naar de verkeersstromen in de gemeente zelf. Dit 
onderzoek wordt nu uitgevoerd. Hierna zal ook Almelo een besluit nemen,
Tot slot: De Regio Twente heeft zich 10 jaar geleden al uitgesproken over de regionale randweg, dit zal een 
Twentse samenwerking worden.

r
■ hcP
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

dinsdag 16 maart 2021 14:36
Arno Spekschoor
FW: vragen over PlanMER Vloedbeltverbinding

Arno,
Vragen GL/PvdA en antwoorden. 
Groet,

Gemeente Borne

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen

Rheineplein 1, 7622 DG Borne

ma t/m do 8

S? www.borne.ni

Connect on Linkedln or follow me o

Van:
Verzonden: dinsdag 16 maart 202114:15 
Aan: " )rne.nl>
CC:.
Onderwerp: RE: vragen over PlanMER Vloedbeltverbinding 

Goedemiddag

Dank voor je vragen, in rood mijn beantwoording.
Mocht je nog meer vragen hebben mag je me ook bellen of mailen. 
Groet,

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen

Rheineplein 1, 7622 DG Borne

ma t/m do 8

ww.borne.nl

1

http://www.borne.ni


Connect on Linkedln or follow me on

Van;
Verzonden: dinsdag 16 maart 202111:46 
Aan:
CC: nl>
Onderwerp: vragen over PlanMER Vloedbeltverbinding

Dag
Ik las jouw sms bericht; dus daarom even per mail een paar vragen over de PlanMER Vloedbeltverbinding 
die vanavond opnieuw geagendeerd is.
N.a.v. vorige week hebben we als fractie GL/PvdA nog enkele vragen;
- Welke afspraken zijn met Rijkswaterstaat gemaakt over aansluiting van de nieuwe weg op het 
hoofdwegennet in knooppunt Azelo?
In het BO MIRT (Bestuurlijk Overleg met Minister van Infrastructuur en Waterstaan over Meerjaren Investeringen 
Ruimte en Transport) zal de bijdrage die de regio (Overijssel en de gemeenten) doet worden gezien al een bijdrage 
aan alle maatregelen welke in de Verkorte MIRT Azelo Buren zijn aangegeven
(https://commissiemer.nl/proiectdocumenten/00007187.pdf). Wij gaan dus het onderliggende wegennet 
versterken door aanleggen Vloedbeltverbinding. Het rijk gaat nu al het weefvak op de A35 Delden-Hengelo Zuid 
aanleggen. Daarna zal, op het moment dat het nodig is omdat de intensiteiten hoger worden, het Ministerie de 
adaptieve maatregelen verder uitwerken en uitvoeren. Dit is onder anderen het aansluiten van knooppunt Azelo aan 
de Vloedbeltverbinding en ontvlechten van de A1/A35. Dit adaptief programma staat in de Verkorte MIRT. 
-Wanneer zijn er overleggen geweest met Rijkswaterstaat?
De Verkorte MIRT Azelo Buren is samen met Rijkswaterstaat uitgevoerd. In het BO MIRT november 2019 en 2020 
hebben deze gesprekken plaats gevonden.
-En is ook de Provincie hierbij betrokken?
Ja de provincie was zelfs projectleider van de Verkorte MIRT Azelo Buren en gedeputeerde Boerman heeft de 
gesprekken met de Minister gevoerd. De gemeenten Borne, Almelo, Hengelo en Tubbergen samen met de provincie 
Overijssel en het Ministerie van l&W zijn zowel ambtelijk als bestuurlijk vertegenwoordigd. Ook vormen zij de 
Stuurgroep Verkorte MIRT Azelo Buren.

hartelijke groet,

I
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is ook met de provincie zo besproken. Volgens mij zal besluitvorming overeenkomen met de 
gezamenlijke visie van de raad namelijk het aanleggen van de Vloedbeltverbinding (variant 
bundeling A1/A35).

3. Daar komt bij dat de middelen Vloedbelt uit het potje Verbindingsweg moeten komen, Dat 
betekent een andere bestemming en moet de raad sowieso over besluiten. Bij het 
collegevoorstel zit ook een raadsvoorstel en besluit over de middelen, in het besluit kun je 
nog 'onder voorbehoud van financiën" zetten.

4. De raad is nog niet op de hoogte van het masterplan en nu wordt een van de 4 
onderwerpen ter besluitvorming voorgelegd? Ja, we moeten de omgeving informeren, 
oorspronkelijk zou de PlanMER al eind november klaar zijn. Ik kan kort na de presentatie van 
de PlanMER ook het Masterplan voorleggen aan het college en de Raad.

5. Op 16 februari kan er wat mij betreft dus nog geen collegebesluit worden genomen over de
Vloedbelt................. Ik wacht graag jullie bespreking van as donderdag af. Graag het totale
proces bespreken zodat ik de provincie op de hoogte kan stellen. Zij willen met 
besluitvorming door.

Is er een alternatief moment mogelijk gezien de verwachtingen van de provincie? Almelo stelt het 
toch ook uit? Ik zal dit met de provincie bespreken.

Met vriendelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne

PnsthiiR ?nn 7R9H AP Rnma I Rhoinpnlpin 1 7R9? DG Borne 
?’
Ö s.terkoele@borne.nl | (?) www.borne.nl

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur

Van:|
Verzonden: maandag 25 ianuari 2021 14:37 
Aan: Koele <s.terkoele@borne.nl>
Onderwerp: RE: Besluitvorming thema's koers 2021-2022 pl_JW.pdf 

Ho,

Ik neem het op in de planning van de ambities.
Het college als geheel wil alle ambities tegelijkertijd met de raad bespreken. Individuele 
portefeuillehouders willen graag door met hun ambitie. Dit vraagstuk komt donderdag terug in de 
tweede koersdag van het college, Daarom ook ter info naar Sylvia.

Groet, |

Van: ......... ........
Verzonden: maandag 25 januari 202114:20 
Aan: Rl’ Vborne.nl>

Onderwerp: RE: Besluitvorming thema's koers 2021-2022 pl_JW.pdf

Goedemiddag! 1

We verwachten besluitvorming Vloedbeltverbinding in het college van 16 februari. 
Wethouder Spekschoor vindt het inlichten van de raad dan op 9 maart te laat.
Liever zouden we aan de raad een presentatie Vloedbeltverbinding willen geven op 18 of 19
februari
_ .Vanneer zou Sweco de PlanMER Vloedbeltverbinding kunnen presenteren?

2
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 25 januari 2021 17:09 
Arno Spekschoor
Fwd: Besluitvorming thema's koers 2021-2022 p1JW.pdf

Beste Arno, jouw telefoontje stelt me gerust. De Vloedbeltverbinding is stap 1 van het Masterplan dus kan heel goed 
over besloten worden.

Korte tekst ivm het versturen vanaf mijn iPhone 

Begin doorgestuurd bericht:

Van:
Datum: 25 januari 2021 om 16:51:29 CE I
Aan: Sylvia ter Koele <s.terkoele@borne.nl>; Roeland Ambting <r.ambting@borne.nl>, Arno 
Spekschoor <A.Spekschoor@borne.nl>
Onderwerp: RE: Besluitvorming thema's koers 2021-2022 pl_JW.pdf 

Goedemiddag Sylvia,

Zie mijn reactie in| 

Groet,

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen

Rheineplein 1, 7622 DG Borne 

ma t/m do © |j Ü

(§ _________ , 2) www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me on

Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: maandag 25 januari 2021 16:19
Aan: flMMMMBBWBBMBBBMBWlborne.nl>:
Onderwerp: RE: Besluitvorming thema's koers 2021-2022 pl_JW.pdf

Nog ter aanvulling op wat Roeland stelt:
Er zijn wat dilemma's waar donderdag verder over gesproken gaat worden:

1. Alle ambities tegelijk besluiten (bespreken wordt nagenoeg onmogelijk) snap ik.
2. De raad meenemen alvorens college besluit (belofte aan de raad sinds het debacle AZC)

1
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Groet,

Gemeente Borne

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Borne 

ma t/m do '

r ' ' ' ' ~ 0 www.borne.nl

Connect on Linkedln or foilow me o

http://www.borne.nl


Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

donderdag 18 maart ZO0'1

RE: overleg iv/^to

Geachte

Fijn met u gesproken te hebben. Wij hebben u toegezegd info te geven over de PlanMER, Verkorte MIRT Azelo 
Buren en de bomen in Borne.
Hieronder stuur ik u de link naar de verschillende onderwerpen.

Hierbij de PlanMER van de Vloedbeltverbinding; 
https://www.borne.nl/samenleving/proiecten/vloedbeltverbindlng

Verkorte MIRT Azelo Buren:
https://commissiemer.nl/proiectdocumenten/00007187.pdf

Wat betreft het groen en de bomen kunt u contact opnemen met

Met vriendelijke groet,

Gemeente Borne | „. . .

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne 

ma t/m do S MiljMÜgjijj 

Ö • • . .. j.- ■ www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me c

—Oorspronkelijke afspraak—
Van: ^ .
Verzonden: donderdag 18 maart 2021 16:00
Aan: v. .n,, 'ibjm.. _ •. >-«■ ... - ..j *
Onderwerp: overleg N743
Tijd: donderdag 18 maart 2021 16:30-17:30 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen. 
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

borne.nl

Microsoft Teams-vergadering
i

https://www.borne.nl/samenleving/proiecten/vloedbeltverbindlng
https://commissiemer.nl/proiectdocumenten/00007187.pdf
http://www.borne.nl


Neem deel via uw computer of mobiele app
Klik hier om deel te nemen aan de vergadering
Meer informatie j Opties voor vergadering
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Sylvia ter Koele
donderdag 18 maart 2021 18:11

, Arno Spekschoor
RE: stand van zaken financiën provincie Vloedbelt

H;

Ik vraag dit nav opmerkingen van raadslid—lafgelopen dinsdag. Zij was nogal sceptisch over de haalbaarheid van 
de Vloedbelt op dit moment. Dat zette mij aa het denken.
Wil je nadenken of er ambtelijke en/of bestuurlijke lobby nodig is richting de Staten om ze positief te laten 
beslissen?
Bijvoorbeeld jij zelf via het ambtelijk apparaat van de provincie? Eens polsen hoe men denkt dat de Staten er breed 
in zitten?
Maar ook voor Arno en Jan Is het belangrijk om waar het kan wat te lobbyen. Nu zijn alle pijlen op Boerman gericht 
voor zover ik weet?
De gedeputeerde financiën is meen ik van de VVD? En zit PvdA ook in de coalitie?

Met vriendelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne

Postbus 200, 7620 AE Borne I Rheineplein 1,7622 DG Borne

(Si s.terkoele@.borne.nl | (§ www.borne.nl

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur

Van: ik
Verzonden: donderdag 18 maart 202115:50
Aan: Sylvia ter Koele <s.terkoele@borne.nl>; Arno Spekschoor <A.Spekschoor@borne,nl>
Onderwerp: RE: stand van zaken financiën provincie Vloedbelt

Goedemiddag Sylvia,

Persectiefnota Provincie voor periode 2022-2026 komt 16 juni in de Statencommissie Bestuur en Financiën en 30 
juni in de Statenvergadering,
We moeten er in onze besluitvorming vanuit gaan dat dit gaat lukken,

Blijkt dit In juni niet geregeld te zijn is het de vraag of het op een andere manier nog tot stand kan komen. Provincie 
zou het dan eerder zien als uitstel dan als afstel.

Op het moment dat wij de € 5 miljoen in mei geregeld hebben zal dit bij de Staten zeker positief ontvangen worden. 
Ook de aanvraag bij de Regio Twente (DUV&V gelden) van € 5 miljoen wordt gedaan. Hier zal onze weg t.o.v, andere 
projecten moeten concurreren maar gezien het regionale belang moet dit hoog scoren.

Groet,

Gemeente Borne >

http://www.borne.nl
mailto:x.xxxxxxxx@xxxxx.xx


Ruimtelijke en economische ontwikkelingen

Rheineplein 1,7622 DG Borne

ma t/m do S i

www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me on Twittr

Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: donderdag 18 maart 202114:02 
Aan;
Onderwerp: RE: stand van zaken financiën provincie Vloedbelt 

Hoe groot schat jij de kans in dat dat gaat lukken?

Met vriéndelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne 

Postbus 200. 7620 AF Rnm» I Rheinonlein 1 7622 DG Borne 

S s.terkoele@borne.nl | C?) www.borne.nl 

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur

Var
Verzonden: donderdag 18 maart 202112:57 
Aan: Sylvia ter Koele <s.terkoele@borne.nl>

; van zaken financiën provincie Vloedbelt

Goedemiddag Sylvia,
In het coalitieprogramma ligt € 13,5 miljoen.
Dit moet € 40 miljoen worden.
De € 26,5 miljoen die nu nog nodig is moet in de Perspectiefnota terecht komen. 
Hier zijn ze nu druk mee bezig.
Eind juni wordt bij de provincie de Perspectiefnota vastgesteld.
Groet,

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne

ma t/m do 7s

S J, www.borne.nl
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Connect on Linkedln or follow me on TwiP

Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: donderdag 18 maart 202111:38 
Aar ' ........„.ik —
Onderwerp: stand van zaken financiën provincie Vloedbelt

m je mij eens informeren over de stand van zaken omtrent het wel of niet klaarliggen van de 26 mln bij de
Provincie?

Met vriendelijke groeten,

Sylvia ter Koele | Gemeentesecretaris | Algemeen directeur | Gemeente Borne

Postbus 200, 7620 AE Borne [ Rheineplein 1, 7622 DG Borne

ES s.terkoele@borne.nl I (’f) www.borne.nl

Mijn werktijden zijn: maandag t/m donderdag vanaf 08:00 uur
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

dinsdag Zó maart 2021 15:28 
Arno Spekschoor
AMENDEMENT GL-PvdA Tracekeuze VloedbeltverbindingJW 
AMENDEMENT GL-PvdA Tracekeuze VloedbeltverbindingJW.doc

Arno,
Hierbij mijn advies. 
Groet,

Gemeente Borne'

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen

Rheineplein 1,7622 DG Bome

ma t/m do m

S www.bome.nl

Connect on Linkedln or foilow me or

1
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AMENDEMENT
Als bedoeld in artikel 33 Reglement van orde gemeenteraad 

Ingediend door de fractie(s) van Groenünks-PvdA, 
Betreft: Bundeling A1/A35 als voorkeursalternatief benoemen 

Onderwerp: Tracékeuze Vloedbeltverblnding

Aan de voorzitter van de raad

Voorstel

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders van 9 maart 2021

Constaterende dat:
• Voor de gemeenteraad de verkeersproblematiek van Zenderen een dominant probleem Is
• De knip in de rondweg een belofte is die al lang geleden aan de omwonende is gedaan en ook 

door de provincie nog niet is uilgevoerd
• Een directe koppeling van de Vloedbeltverblnding met het knooppunt Azelo vanuit Borns 

perspectief het meest logische Is, maar vanuit het perspectief van Rijkswaterstaat nog niet 
acceptabel Is

Overwegende dat:
• Een zo kort mogelijk tracé het minste beslag legt op de natuur
• in de energievisie Borne die in mei op de agenda van de gemeenteraad staat in het hoofdstuk 

Ruimtelijke Ordening de "ladder van Verdaas" als uitgangspunt wordt beschreven
« deze ladder als 5e stap “verbetering efficiency bestaande |weger^t als _6e stap "aanpassing_hujdjge 

wegen" en pas als 7“ en laatste stap "het aanleggen van nieuwe Infrastructuur* inhoudt
• het kostenperspectlef nog helemaal niet bekendis1,______ _________ ______  ___ ________ _
• de gemeenteraad In dit dossier nog afhankelijk is van besluitvorming in de Provinciale |Slaten].......

Besluit:
Het raadsbesluit als volgt te wijzigen:

1. Het tracé "Bundeling A1/A35”' als voorkeursalternatief te benoemen, voor zover dit het deeltrajecl
N744 - geplande rotonde omgeving Braamhaarslraal betreft en dit gedeelte zo snel mogelijk in 
uitvoering te [nemen!.................... ........ .................................

2. Afhankelijk van de financiële dekking door andere overheden pas besluiten of en hoe het gehele
traject zal worden [uitgevoerci..__________ ___ ______ ____________ _____ ___

De fractie van GL-PvdA De fractie van De fractie van ...

Aldus besloten in de openbare raadsvergadering d.d. 23-3-2021 

De voorzitter, De griffier,

Met opmerkinger 11]: Als N743 wordt verbeterd 
betekent dit meer verseer door Zenderen en Bonte.

Met opmerkingan 12]: 6 50 miljoen +/- 30%

Met opmerkingen i ;]: Provincie heeft al besloten, 
geld moot nog wel in Pcrspectiefnota komen. Ons besluit zal 
daadkracht Uilen zien richting de Provincie waardoor 
financiën eerder geregeld gaat worden.

Met opmerkinger 4]: Dus nieuw weg aanleggen tot 
aan de Bmamiiaarstraat, ui nog niet verder aanloggen tot aan 
de Zuidelijke randweg?
Nadeel;
- de huidige Bomerbroeksestraat wordt dan drukker, dit is een 
onveilige weg.
- Bomerbroeksestraat wordt barrière vanuit Azelo
- Nieuwe pruvmcraie weg sluit niet aan op N7d3. Huidige 
N743 kan niet afgewaardeerd worden waardoor veel 
doorgaand verkeer op deze weg blijft.

Met opmerkingen 5]: Mijn advies, ga voor iret hele 
tracé inclusief afwaatv.v,..ig N743. Laat aan de provincie zien 
dat je ze steunt in vaststelling van gehele tracé en financiën. 
Provincie wil volwaardig alternatief van de N743 en niet 
alleen tot aan Braamhaarstraat. Laatste stuk tussen 
Braamhaarslraal en Zuidelijke randweg heeft minste impact 
op de natuur en de barrière wordt verminderd.

I



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

maandag 29 maart 2021 08:13
Sylvia ter Koele; ........................
RE: beantwoording onef 
21uit01744 beantwoording vragen.pdf

Goedemorgen Sylvia,

9 maart is de brief in het college getekend en verstuurd. 

Groet,

Gemeente Borne | ' -..... ........... .

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Borne 

ma t/m do 8

Connect on Linkedin or follow me

Van: Sylvia ter Koele
Verzonden: vrijdag 26 maart 202117:37
Aar ’ ,•...... ......... ■-„ n|>
Onderwerp: Fwd: beantwoording brief

Hoi beiden,

Er staat mij iets van bij dat ~ een schriftelijke reactie heeft gekregen toch?
Of staat er nog meer open?

. graag jouw deskundige blik!

Met hartelijke groet,

Sylvia ter Koele
Gemeentesecretaris / Algemeen Directeur 
Gemeente Borne

Begin doorgestuurd bericht:

www.borne.nl

Van-
Datum: 26 maart 2021 om 16:58:20 CET 
Aan: Sylvia ter Koele <s.terkoelefShorne.nH

i

http://www.borne.nl


Kopie: _ _____ _____ _______  •
Onderwerp: beantwoording brief

Geachte mevrouw ter Koele,

Enige tijd geleden kreeg ik onderstaande mail:

Onderwerp: RE: raadsvergadering 9 maart a.s 
Datum: 8 maart 2021 om 10:04:58 CET 
Aan:.... - -v __

Goedend. 0___ _ ..o.. . .

Ik zal de stukken toevoegen bij de vergaderingen.

Uw brief is geplaatst op de Lijst ingekomen Stukken van de raadsvergadering van 2 
maart 2021, Bij deze vergaderingen heeft geen van de raadsleden het stuk ter 
sprake gebracht. De beantwoording ligt in handen van het college van B&W.

Met vriendelijke groet,

Raadsadviseur / loco-griffier

Zoud u mij kunnen zeggen wanneer ik een antwoord mag verwachten? 

Vriendelijke groeten,

2



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Jan Pierik
woensdag 9 juni 2021 15:42

Zollege; Jack Zander
RE: insprekers op 16 juni bij de Perspectiefnota Provincie, ook ALMELO?!?

Arno zoekt contact met Arjan Maathuis en ik hoop morgen Arjen Gerritsen te spreken.

Met vriendelijke groet,

Jan Pierik
Burgemeester Gemeente Borne

Rheineplein 1,
Postbus 200 7620 AE Borne

Van:
Verzonden: woensdag 9 juni 202114:19
Aan: College <College@borne.nl>:(BBBBlBBBBBBBBiorne.nl>
Onderwerp: insprekers op 16 juni bij de Perspectiefnota Provincie, ook ALMELO?!?

Goedemiddag Jan,

Even een update over het inspreken op 16 juni.
Ik heb net gehoord dat ook wethouder Maathuis namens Almelo gaat inspreken...........hoe dan?
Hij was in de stuurgroep MIRT Azelo Buren voorstander van deze weg, mits goed ingepast en dat gaan we zeker 
doen!
Daarnaast wil het college van Almelo toch eerst graag met de raad in gesprek deze maand en dan pas een besluit 
nemen?
Ik vind dit erg vreemd.

De volgorde van insprekers is nu:

1
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Purspucüpfn0*'3 • Cloc-rio bofpiltbcurhflid 

2ópm

KCflfj \ 1. Óp<?nlnjl (ê. /.ogjnüopg.in^

2. in5prt$k»'i>£hU lrtjj>nsköi,s övcii hu* <>n(lc»rvvörp vloodUöUverblr'nnri^,

ppreckt In naiTensdD Stichting Zinderen rdcv/lj!

l'Mithtïng Ö^ipsbetaAgèn Öornptbro^k;

Ibuu.Hho.Vöi’ict

2,*! Dhr.jan Pic*fik, Burgemfieswrvan dc-gemeen» Borne

ÜHr, Arjen Msathulj, VV^thoudor Gemeen» Alrnc'^

t !;<io

3. p<sf ï.p<fcdetrH>tjt 2022

■t. sluiting

Ik heb daarom gevraagd in te gaan spreken. Hij zal spreken namens
oet dan inspreken vanuit

/eet ook veel van de inhoud en kan dan in ziin pleidooi van 5 minuten

Ik verwacht namelijk dat zowel Bornerbroek als Almelo voor de Spoorvariant spreken en tegen de bundeling 
A1/A35. Let op de spoorvariant neemt wel meer verkeer weg uit Zenderen maar geen verkeer in Borne weg, 
daarnaast moet Zenderen geen slaapdorp worden en willen we een robuust alternatief en dat is de Spoorvariant 
niet.

Misschien goed om voor 16 juni nog een keer bij elkaar te zitten en alles door te nemen. 

Groet,

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Borne 

ma t/m do @ I

^ www.borne.nl
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

c
donderdag lOjuni 2021 12:42
Arno Spekschoor; , College
RE: Perspectiefnota inspreken: inspreker Maathuis

Voor de goede orde in sprake burgemeester Arjen Gerritsen. 

Met vriendelijke groet,

Jan Pierik
Burgemeester Gemeente Borne

Rheineplein 1,
Postbus 200 7620 AE Borne

—Oorspronkelijk bericht—
Van: Jan Pierik
Verzonden: donderdag 10 juni 2021 12:16
Aan: Arno Spekschoor <A.Spekschoor@borne.nl>; . College
<College(5)borne,nl>
Onderwerp: Re: Perspectiefnota inspreken: inspreker Maathuis

Zojuist Arjen gesproken. Inzet van Almelo is bestuurlijk gericht op de overlast die Almelo verwacht op de van 
Rechteren limpurgsingel. Voor de oplossing daarvan zullen ze de provincie aanspreken. Mentaal zullen ze steun 
geven van de Bornebroekse inzet.

Verstuurd vanaf mijn IPad

> Op 10 jun. 2021 om 09:22 heeft Arno Spekschoor <A.Spekschoor@borne.nl> het volgende geschreven:
>
> Beste mensen,
> Ik heb hem een app gestuurd. Deze heeft hij gelezen. Maar hij antwoordt daar niet op naar mij.
> Jan probeert nog metMBBÉMWMHMte contacten,
> We hebben inmiddels wel een ambtelijke reactie (lees bericht van Joachim) ontvangen.
>

> We blijven alert!
>

> Met vriendelijke groet,
>
> Arno Spekschoor
> Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne
>
> Rheineplein 1
> Postbus 200. 7620 AE BORNE

1
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. JiZ

Van: s.
Verzonden: mam ...dg 14 juni 2021 15:13
Aan: Arno Spekschoor; Martin Velten; Jan Pierik
Onderwerp: RE: vooroverleg inspreken 16 juni Perspectiefnota Provincie Overijssel

Samenvatting:

Geen inspraak Almelo dat ook niet doet. Spreken ze wel in dan is dit de samenvatting van onze inbreng,

Breed gedragen PlanMER, verkeerskundige, landschapsdeskundigen van gemeente Almelo, Borne en Provincie zijn 
het unaniem eens met de PlanMER en de uitkomsten hiervan.
15 juni besluit van college van Almelo om de PlanMER vast te stellen.
6 juli wordt de raad van Almelo geïnformeerd door Sweco en kunnen belanghebbenden inspreken, en de raad geeft 
richting voor college,
Nieuwe weg zorgt voor substantieel minder verkeer door Zenderen en Borne, en het vele sluipverkeer over de Grote 
Bavenkelsweg en Tusveld zal verdwijnen.
Met Zenderen, Groot Azelo en Bornerbroek ook afgesproken om de inpassing samen te doen!
Toekomst vast door mogelijkheid om knooppunt Azelo aan te sluiten op onderliggende wegennet dan bijna 10% 
minder verkeer op de snelweg en aanzienlijk veel minder verkeer op de Nijreessingel en Henriette Roland Holstlaan. 
Natuurlijk is het nodig om in Almelo en Borne de verdere infrastructuur richting deze nieuwe weg mee te nemen, dit 
is in de projectgroep ook afgesproken!

Gemeente Borne |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne

ma t/m do 9 L :——I

@5 3 www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me oi

—Oorspronkelijke afspraak—
Van:
Verzonden: woensdag y juni 202114:43
Aan ' ' ' 5rno Spekschoor; Martin Velten; Jan Pierik
Onderwerp: vooroverleg inspreken 16 juni Perspectiefnota Provincie Overijssel
Tijd: maandag 14 juni 2021 15:00-15:30 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen. 
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

1

http://www.borne.nl


Even piketpaaltjes slaan voor inspreken

Microsoft Teams meeting
Neem deel via uw computer of mobiele app
Klik hier om deel te nemen aan de vergadering
Meer informatie | Opties voor vergadering
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Van:
Verzonden:
Aan:

Onderwerp:
Bijlagen:

donderdag 17 juni 2021 11:46
Arno Spekschoor; ..... .. '''Jan Pierik; Martin Velten; Michel Kotteman; Sylvia
ter Koele
Cl RB - Brief_ vaststelling Plan-m.e.r. Vloedbeltverbinding.pdf 
Cl RB - Brief_ vaststelling Plan-m.e.r. Vloedbeltverbinding.pdf

Goedemorgen college,

De brief staat gewoon op de site.
Met de provincie afgesproken dat we een Q&A gaan opstellen waarin we de vragen die gisteren door PS zijn gesteld 
gaan beantwoorden waarbij we nog een aanvulling gaan maken met belangrijke vragen en antwoorden die ons 
voorkeursalternatief onderstrepen.

Op deze manier willen we telkens verwijzen naar de feitelijke getallen, onderzoeken en uitkomsten zodat niet 
iedereen zomaar wat roept.
Bartels riep gisteren een aantal getallen en overwegingen die niet correct zijn.
Hier willen we niet direct op ingaan maar simpel verwijzen naar de Q&A.

, vraag van Sylvia; kun jij deze brief op de agenda van het college van as dinsdag zetten.

Met vriendelijke groet,

Gemeente Bome I ..

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen

Rheineplein 1,7622 DG Bome
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è è Gemeente

Almelo
t_J? /.BZfiSHBS

Gemeente Almelo

Raadsbrïef ter informatie Postadres: 
Gemeente Almelo 
Postbus 5100 
7600 GC Almelo

Aan de raad van de gemeente Almelo
Een afschrift van deze brief is aan Gedeputeerde Staten en Provinciale Staten verzonden

Doorkiesnummer Behandeld door Datum
541086 M.T, Hendriks 16 Juni 2021

Onderwerp
vaststelling Plan-m,e,r. Vloedbeltverbinding

Geachte leden van de raad,

De Provincie Overijssel heeft tezamen met de gemeente Borne en de gemeente Almelo in een 
milieueffect studie (m.e.r.) onderzocht hoe het regionaal wegennet kan worden versterkt, waardoor 
de A1/A35 corridor wordt ontlast én de leefbaarheid in Zenderen wordt vergroot.
Deze plan-m.e.r studie is afgerond en is op verzoek van het college aangevuld met een aantal 
verkeerskundige onderzoeken die meer inzicht geven in de gevolgen van de aanleg van de 
Vloedbeltverbinding voor Almelo, De planMER is inclusief de aanvullende onderzoeken door het 
college vastgesteld, en zal ter discussie en besluitvorming aan de raad worden voorgelegd.

De plan-m.e.r. bevat geen voorkeur maar brengt de gevolgen van diverse varianten in beeld.
Daarmee vorrht"z'ij’een göecTmbëucienjlriTancrvat voor de_komendëZiiscussië~ëfrBeslïïifvorming. De 
provincie Overijssel en de gemeente Borne hebben vervolgens gekozen voor de variant bundeling 
A1/A35. Het college van Almelo ondersteunt op voorhand deze keuze niet, en wil met de 
gemeenteraad in overleg om haar standpunt te bepalen. Ook zien wij de onderzochte variant 
"Vloedbeltverbinding doortrekken naar Azelo" niet als een serieuze optie.

In de discussie met de raad zal het college ten minste aandacht vragen voor de landschappelijke 
aantasting en de financiële consequenties,

Landschappelijke aantasting
De landschappelijke aantasting als gevolg van een mogelijke Vloedbeltverbinding in relatie tot de 
beperkte (infrastructurele) voordelen (ontlasting Zenderen en ontlasting van de A1/A35). De vraag kan 
gesteld worden of het nut en de noodzaak van de Vloedbeltverbinding in dit kader voldoende is om 
hier zoveel in te investeren.

Financiële consequenties
Het college stelt zich op het standpunt dat alle noodzakelijke investeringen ten aanzien van het 
onderliggende weggennet van de gemeente Almelo, als gevolg van een eventuele komst van de 
Vloedbeltverbinding, voor rekening van de Provincie komen. Naar schatting gaat het om enkele 
tientallen miljoenen euro's.

Wij stellen uw presidium voor om dit onderwerp met uw raad te bespreken. Op basis van uw advies 
zal het college een definitief standpunt innemen. Dit collegebesluit wordt ter goedkeuring aan de raad 
voorgelegd,

F.W. van Ardenne Atdr-Gerritsen
Pagina 1 van 1 
Raad - 2106682 
DCS - 2070684

Hoogachtend,
Burgemeester en Wethouders 
de secretaris.

Almelo, 
cie burgemeester,

1 01 0509.1



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

maandag 28 juni 2021 09:32
Arno Spekschoor
Politiek beraad gemeente Almelo
stellingen en antwoorden Almelo en werkelijk.xlsx

Goedemorgen Arno,

6 Juli is er een politiek beraad in Almelo over de Vloedbeltverbinding.
Agenda:
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/Almelo/a20f2e60-c2e8-4407-856d-e92e8eb25a58

Sweco gaat een presentatie geven over de PlanMER en Rob Hulleman (verkeerskundige Almelo) over de gevolgen 
voor Almelo.
Ook zijn er stellingen gemaakt die in de raad besproken worden.
Dan weetje waar het naartoe gaat..........(in bijlage de stellingen en het antwoord van de Raad (mijn inschatting) en
de werkelijkheid).

Ik spreek vanmiddag om 16 uur via Teams met Zenderen , -.................... - :s) over eventueel inspreken in
Almelo.
Jij nog suggesties?

Groet,

Gemeente Bom ~ ;-'T—' —-

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Borne 

ma t/m do ® iilMlMMMBll 

Sf . " ^ www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me on Twitl

Van: .......
Verzonden: maandag 28 juni 202109:03
Aan:

Onderwerp: RE: Stellingen die aan de raad Almelo zijn voorgelegd

Dank jr

Wie heeft deze stellingen gemaakt, wat een slechte stellingen en erg suggestief....maar dat verbaast me niet. 
De Raad zal een duidelijk Nee en Ja antwoord gaan geven.
Zie bijlage met antwoord raad en de werkelijke discussie.

https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/Almelo/a20f2e60-c2e8-4407-856d-e92e8eb25a58
http://www.borne.nl


Groet,

Gemeente Bome |

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Bome

ma t/m do S

Ö _. $ www.borne.nl

Connect on Linkedln or foilow me <

Van:l . .
Verzonden: maandag 28 juni 202108:29 
Aan: ...

Onderwerp: Stellingen die aan de raad Almelo zijn voorgeiega

Ter voorbereiding vragen we u om kennis te nemen van de stukken en onderstaande stellingen:

• De Vloedbeltverbinding is DE oplossing om Zenderen en de A1/A35 te ontlasten en het regionale 
wegemiet te versterken.
• Investeer in de doorstroming A1/A35 en N36 in plaats van in de Vloedbeltverbinding
• Een investering van ca 70 miljoen is niet te rechtvaardigen als de doorstroming van de A1/A35 daardoor 
met 1,5 % verbetert,
• De landschappelijke aantasting door de realisatie van de Vloedbeltverbinding is aanvaardbaar gezien de 
hiermee te bereiken resultaten.
• Investeer in de doorstroming A1/A35 enN36 én in lokale maatregelen in Zenderen in plaats van in de 
Vloedbeltverbinding.
• Om Zenderen te ontlasten is een toename van verkeer op de van Rechteren Limpurgsingel aanvaardbaar.
• De kosten voor de investeringen aan de van Rechteren Limpurgsingel in Almelo tgv de 
Vloedbeltverbinding neemt Almelo geheel voor zijn rekening.
• De bewoners van de Van Rechteren Limpurgsingel zijn goed geïnformeerd over de effecten van deze 
ontwikkeling.

U kunt meepraten bij dit politiek beraad beeldvormen 

Outlook voor iOS downloaden
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Stellingen raad almelo

o De Vloedbeltverbinding is DE oplossing om 
Zenderen en de A1/A35 te ontlasten en het 
regionale wegennet te versterken. Nee

• Investeer in de doorstroming A1/A35 en N36 
in plaats van in de Vloedbeltverbinding Ja

• Een investering van ca 70 miljoen is niet te 
rechtvaardigen als de doorstroming van de 
A1/A35 daardoor met 1,5 % verbetert. Nee

* De landschappelijke aantasting door de
realisatie van de Vloedbeltverbinding is 
aanvaardbaar gezien de hiermee te bereiken 
resultaten. Nee

• Investeer in de doorstroming A1/A35 en N36
én in lokale maatregelen in Zenderen in plaats 
van in de Vloedbeltverbinding. Ja

• Om Zenderen te ontlasten is een toename 
van verkeer op de van Rechteren 
Limpurgsingel aanvaardbaar. Nee
® De kosten voor de investeringen aan de van 
Rechteren Limpurgsingel in Almelo tgv de 
Vloedbeltverbinding neemt Almelo geheel voor 
zijn rekening. Nee

8 De bewoners van de Van Rechteren 
Limpurgsingel zijn goed geïnformeerd over de 
effecten van deze ontwikkeling. Nee



antwoord
werkelijke discussie en antwoord 
Het is 1 van de maatregelen uit de verkorte MIRT Azelo- 
Buren, met de Minister is afgesproken dat de Regio 
investeert in het robuust maken van het onderliggende 
wegennet en het rijk in de A1/A35.

Knelpunt N36 is de oorzaak van de autonome groei op de 
Van Rechteren Limpurgsingel. De Vloedbeltverbinding 
zorgt voor robuust onderliggende wegennet. Investeren 
op de A1/A35 zal ook door het Rijk moeten plaatsvinden. 
Ook achterland NO Twente heeft baad bij betere 
ontsluiting.
Vloedbeltverbinding wordt geraamd op € 50 miljoen, 
investeringen op de kruispunten ervoor en erna zijn geen 
€ 20 miljoen. Bij aansluiting op knooppunt Azelo is 
verbetering 7% op A1/A35. Maar dat is niet het enige doel 
van deze weg.

Bij Bundeling A1/A35 wordt de kleine doorbraak aan de 
noordkant iets doorsneden, bij Bundeling Spoor worden 
alle toeristische verbindingen over het spoor afgesloten 
en zal de weg door essenlandschap naar de Kluft gaan. Op 
het moment dat het Rijk knooppunt Azelo wil aansluiten 
is er alsnog een weg nodig (incl. onderdoorgang)

wat wordt gezien in lokale maatregelen in Zenderen? Dit 
is niet mogelijk met bijna 20.000 mvt in 2040

In Almelo zullen de verkeersstromen verschuiven, meer 
verkeer over de van Rechteren Limpurgsingel, minder op 
de Nijreessingel en Hariette Rolandholstlaan maar ook 
minder door het centrum.
Afgesproken is dat de effecten van de 
Vloedbeltverbinding bij het project horen, de autonome 
groei is voor Almelo, verhouding 20/80 als je naar de 
intensiteiten kijkt.
Op dit moment zijn de bewoners in het gebied waar de 
weg ligt geïnformeerd. Bij verdere uitwerking zal in 
Almelo en Borne de bewoners betrokken worden die te 
maken krijgen met een toename of afname van verkeer, 
Vanuit Borne zijn er vragen gesteld, vanuit Almelo nog 
niet.



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

dinsdag 29 juni 2021 09:22 
Arno Spekschoor
RE: Nog nieuws over vloedbeltverbinding

Arno,

Inspreken bij politiekberaad Almelo, zowel Zenderen dorpsraad als Zenderen filevrij zal schriftelijke inbreng geven. 
Beiden kunnen niet fysiek inspreken.
Zo leest wel elk raadslid het, er zijn twee bijeenkomsten dus dan bereik je de helft.
Groet,

Connect on Linkedln or follow me c

—Oorspronkelijk bericht......
Van: Arno Spekschoor
Verzonden: dinsdag 29 juni 202109:16
Aan ............ —.... , . .
Onderwerp: Nog nieuws over vloedbeltverbinding

Met vriendelijke groet,

Arno Spekschoor
Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne 

Rheineplein 1
Postbus 200, 7620 AE BORNE

Gemeente Borne I ! kclingen
Rheineplein 1, 7622 DG Borne ma t/m do 0 (074) 265 8623 i0www,borne.nl
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp
Bijlagen:

maandag 5 juli 2021 09:10 

monument
monument zenderen.pdf

Zie bijlage, heb jij hier voldoende aan? 

Groet,

1



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp

maandag 13 september 2021 13:12 
Martin Velten
BO met Rijkswaterstaat Oost Nederland

Goedemiddag Martin,

1 oktober heb je BO met de directie RWS district Oost Nederland (kennismaking),
Ik heb aangegeven dat Vloedbeitverbinding en hoofdwegennet op de agenda kunnen.

Heb je nog ambtelijke ondersteuning nodig? Het staat niet in mijn agenda.

Groet,

Gemeente Borne | ' ' i-------- “

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Borne 

ma t/m do S

Bl _ ■,l; ~) www.borne.nl

Connect on Linkedln orfollow me o •
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

dinsdag 14 september 2021 10:14
Arno Spekschoor
RE: Bezoek statenleden vloedbeltverbinding

Fijn!

Gemeente Borne j
Rheineplein 1, 7622 DG Borne ma t/m do El

n -.-oer Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 
.. aawww,borne.nl

Connect on Linkedln or follow me (

—Oorspronkelijk bericht—
Van: Arno Spekschoor
Verzonden: dinsdag 14 september 2021 10:10
Aan: >
Onderwerp: Re: Bezoek statenleden vloedbeltverbinding

Dus alleen bij de start en 's avonds bij inloopbijeenkomsten,
Lijkt mij goed. Zal dit in b en w melden

Met vriendelijke groet,

Arno Spekschoor
Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne 

Rheineplein 1
Postbus 200. 7620 AE BORNE

> Op 14 sep, 2021 om 09:58 heeft orne.nl> het volgende geschreven:

> Zie reactie van onze projectleider Vloedbeltverbinding.
> Mijn voorstel is datje bij de inloop even aanwezig bent en omdat de fietstocht met statenleden niet politiek is 
geen bestuurders uit te nodigen.
> Ik kan het hier wel mee eens zijn.
> Jij ook?

>

> Goedemorgen Arno,
>

>

> Groet,
>

>

> Gemeente Borne | . 1 '■
> Ruimtelijke en economiscne omwikkelingen Rheinepiei/i 1, 7622 DG Borne
>mat/mdo0 j j ZIlwww.borne.nl
>

> Connect on Linkedln or follow me or
>

1
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> —Oorspronkelijk bericht—
>Van:'
> Verzonden: dinsdag 14 september 202109:50
> Aan:.
> cc- MMr-......... .—!-----------" -r’— " ""
^ ^ pj>
^ unuerwërp: Kt: tsezoeK statenleden vloedbeltverbinding
>

> [Externe mail] LET OP: Deze e-mail is afkomstig van een afzender buiten de Gemeente Borne. Klik niet op een link 
of bijlage(n) in deze e-mail, tenzij je de afzender vertrouwt en je zeker weet dat de inhoud veilig is. Neem in geval 
van twijfel contact op met de l&A helpdesk.
>

> ............
>
> Waarom wil hij dat? Ik betwijfel of we dit moeten willen, het is een technische sessie en niet politiek. Als jouw 
wethouder (en mogelijk nog meer college leden) erbij willen zijn, kan dat betekenen dat Maathuis ea er ook bij wil 
zijn. Hebben jullie daar over nagedacht.
>
> Het staat mij niet bij dat we 1 partij gingen uitnodigen, toch niet voor het statenrondje? Of hebben we dit 
toegezegd voor de zomer?
> Lijkt mij geen goed idee, dit is een dagje voor de staten. Dit moeten we volgens mij zo houden. Het gaat erom dat 
het investeringsbesluit wordt genomen voor de voorkeursvariant en als de staten de andere variant willen dan 
moeten ze zich heel bewust zijn van alle consequenties. Dat willen we hun duidelijk maken op inhoud.
>
> Ik neen /en mee, dan zijn zij ook op de hoogte. En ben natuurlijk benieuwd welke gedachtenlijn
hun hebben.
>

>
> —Oorspronkelijk bericht—
> Van' ------------------------------
> Verzonden: dinsdag 14 septemuei u^.^9
> Aan:!----------- mV (.• _ "
> Onderwerp. FW: Bezoek statenleden vloedbeltverbinding
>
> Goedemorgei
>

> Hebben we al en idee hoeveel statenleden zich al hebben gemeld?
> Ten aanzien van Groot Azelo, mijn wethouder vindt het geen goed idee om maar 1 partij uit te nodigen en niet 
Zenderen en Bornerbroek.
> Dan beter geen. Dit moeten we dan nog wel communiceren.
> Daarnaast wil hij graag aanwezig zijn de 29ste.
>
> Groet,
>

> Gemeente Borne | ' ' '' '----- ----------------------------------
> Ruimtelijke en economiscne oniwiKi'.eimgen Rheiru.Ptcm x, /uxx uu oorne
> mat/m do BI ~ |
> 05]https://eurO4.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww
> .borne.nl%2F&amp;data=04%7C01%7CIBM /Cc658e010
> 0bfa48ee0aa508d97752ca3e%7C198fc6c4dbc7447182ef764d9e62cafl%7Cl%7C0%7C
> 637672019730720338%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjo
> iV2luMzliLCJBTil6lklhaWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&amp;sdata=w5IAOaN5T7hdq
> WMA0JpalUUK%2BWjZusmJOfRQittXSc4%3D&amp;reserved=0

>
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> Connect on Linkedln or follow me on Twitter
>

> —Oorspronkelijk bericht—
> Van: Arno Spekschoor
> Verzonden: maandag 13 september 2021 19:01 
>Aan,
> Onderwerp: Bezoek statenleden vloedbeltverbinding
>

> Heb je idee hoeveel statenleden we kunnen verwachten. Kunnen we
> vertegenwoordiging college op afstemmen
>
>

> Met vriendelijke groet,
>

> Arno Spekschoor
> Wethouder en loco-burgemeester gemeente Borne
>

> Rheineplein 1
> Postbus 200. 7620 AF RORIMF

>
>

> Deze e-mail is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Als u dit bericht onbedoeld beeft ontvangen 
verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender te informeren. Gebruik door derden of openbaarmaking van dit 
bericht zonder toestemming van Gemeente Borne is niet toegestaan.

>

s



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

dinsdag 21 september 2021 16:37
Arno Spekschoor
FW: deelname aan bestuurlijk overleg Vloedbeltverbinding

Arno,

Maathuis had tegen Boerman aangegeven uit het BO te stappen.
BBBWHBEBMMheeft daarop met Maathuis contact gehad en die geeft aan dat dat niet zo is. 
Projectleider vraagt dus aan Maathuis om dat met Boerman te overleggen.
Daarna komt er een BO.
Groet,

Gemeente Borne ' ......................

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Bome 

ma t/m do S |

' i www.borne.nl

Connect on Linkedln or follow me or

Van:'' j.....^ :!ssel.nl]
Verzonden: dinsdag 21 september 2021 15:04
Aan * - ■ ii! I I .fi.-.

* ^ 1-------~l^.. MM-w~ ----------------- i.

K-'f «•..- —z^\. i •
/ /

onaerwerp: RE: cteemame aan bestuurlijk overleg Vloedbeltverbinding

~ . i«------- n n i
, . . Uiui i'

~ , cvei^- '

(Externe mailj LltTOP: De/.c c-mail is afkomslig van een afzonder builen do (iemeento Borne. Klik niet op ccn link of 
bijh\ge(n) in deze o-maü, len'/.ij jc dc afzender vertrouwt en je zeker weet dal do inhoud veilig is. Neem in geval van twijfel 
fcöhtactlöptaèt:9ë;ï&&ii^pdëskili>?;<&i?v£Si;3ï:;S

Hak

Ik zal dus een bestuurlijk overleg organiseren, zodra ik een bericht van jou heb gehad dat Maathuis met Bert contact 
heeft opgenomen om uit te leggen hoe hij er in staat.

Groetr .j
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Van:__.. > •;
Verzonden: maandag 20 september 2021 14:10 
Aam-v (in» ..
<m h»—..................................... ...................... -~'1 ' ' '• '

' ‘ " ii>

onaerwerp: RE: deelname aan bestuurlijk overleg Vloedbeltverbinding 

Halk

Dank voor je bericht. Goed om te horen. Lijkt me goed dat Maathuis dit nog even telefonisch wil bevestigen aan Bert 
Boerman, zodat alle klokken weer gelijk staan,

Groe .(

Van ,iLrii"-
Verzonden: maandag 20 september 2021 13:52
Aan - ^ ,. u i"* _,
____ _ - ■ ■ UUTf i '

',ko. Mark

Onderwerp: deelname aan oesiuurlijk overleg Vloedbeltverbinding 

Dag allen,

Ik heb even overleg gehad met mijn wethouder. Het is niet juist dat hij zijn deelname aan Stuurgroep heeft 
opgezegd. Bestuurlijk overleg op korte termijn is een verstandige stap.

Met vriendelijke groeten

U---------w « *
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 11 oktober 2021 14:49
Arno Spekschoor
terugkoppeling BO Vloedbeltverbinding en stukken naar Raad Almelo

Goedemiddag Arno,

Ik heb met _ ' contact gehad. De uitkomst van het BO mag gedeeld worden, strekking is dat Almelo bij het 
collegebesluit blijft en dat alleen de korte boog voldoende is voor Zenderen.
Boerman gaat dit in GS bespreken.

Ten aanzien van de stukken naar de Raad heb ik I- .n gemaild.
Zowel Dorpsbelang Zenderen als Zenderen filevrij hebben de gemeenteraad van Almelo een brief gestuurd. 
Zenderen filevrij heeft ook als bijlage de toetsing aan de PlanMER meegestuurd.

Groet,

Gemeente Borne | Si

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1, 7622 DG Borne

ma t/m do S (
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Bijlagen:

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

dinsdag 26 oktober 2021 16:02 
Arno Spekschoor
20211025-Vraag SP fractie Rondvraag Politiek Beraad 26 oktober 2021- 
Vloedbeltverbinding
20211025-Vraag SP fractie Rondvraag Politiek Beraad 26 oktober 2021- 
Vloedbeltverbinding.docx

Goedemiddag Arno,

Het voorstel moest door GS nog iets aangepast worden en zal komende dinsdag nog een keer op de agenda komen, 
ÉMMInast het aan en verwacht dat het er dan wel doorkomt. nog in Almelo met iemand
gesproken dus discussie is er.

Ten aanzien van de vraag van de SP; we hebben bestuurlijk met elkaar gesproken, wethouder Almelo blijft bij kort 
boog.
Provincie zal dit in GS bespreken, regionaal belang is groot,
Ook gemeente Tubbergen is van mening dat de bundeling A1/A35 het beste is voor de bereikbaarheid van noord 
oost Twente.

Groet,

Gemeente Bome ' '

Ruimtelijke en economische ontwikkelingen 

Rheineplein 1,7622 DG Bome 
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Vraag SP fractie voor de Rondvraag Politiek Beraad 26 oktober 2021 
Betreft: Vloedbeltverbinding

Deze vraag heeft een relatie met de memo die ter kennisneming onder a. op de agenda van 
dit beraad staat. Wij achten de vraag van actueel en voldoende van belang om in het Politiek 
beraad te behandelen.

Toelichting:
Op 20 oktober jl. vond overleg plaats tussen de SP fracties Almelo en Borne en de SP 
statenfractie Overijssel over de standpunten Vloedbeltverbinding,
In dit overleg werd duidelijk dat de wethouder in Almelo vastbesloten lijkt het standpunt 
vast te houden om in eerste instantie alleen mee te werken aan de realisering van de "korte 
boog". Daarbij zijn in Almelo ook nog andere argumenten naar voren gekomen dan in de 
memo van wethouder Spekschoor zijn genoemd, zoals de vrees dat verkeer dat nu ter 
hoogte van Almelo Zuid de N 35 kiest en afslag West voor een bestemming ten noorden van 
Almelo, de Vloedbeltverbinding zal kiezen en een sterke toename van het verkeer op de Van 
Rechteren Limpurgsingel zal veroorzaken. De Gemeente Almelo ziet geen mogelijkheid een 
aanpassing van deze weg te kunnen bekostigen,
De impasse die lijkt te zijn ontstaan, kan het proces bij de Provincie vertragen. Volgende 
maand ligt daar de begroting voor,

Vragen:
Hoe denkt de wethouder dat we als Twentse gemeenten uit deze impasse komen?
Wat is het risico van een vertraging bij de Provincie?



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

donderaay i i november 2021 10:01 
Arno Spekschoor:iMMBMl 
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Besluitenlijst Van 9 november 2021

Vergadering Gedeputeerde Staten van Overijssel 
Kenmerk: 2021/0241673

Onderwerp: Vaststellen geactualiseerd Kernnet Flets (GM-beslissing Kenmerk: 2021/0182540 
d.d, 3-11-2021)

GS heeft besloten een geactualiseerde versie van Kernnet Fiets vast te stellen. Het Kernnet Flets 
beschrijft de belangrijkste regionale en lokale hoofdfletsverblndlngen in Overijssel, binnen een straal 
van 15km van stads- en dorpskernen. Het Kernnet Flets is de basis voor provinciale beleidsvoering 
rondom Fiets en het uitgangspunt voor subsidieverstrekking. Door het vaststellen van het 
geactualiseerde Kernnet Fiets is het kaartbeeld met alle hoofdfietsroutes in de provincie Overijssel 
weer actueel.

Onderwerp: Investeringsvoorstel en start ruimtelijke procedure Kenmerk: 2021/0232240
aanleg Vloedbeltverbinding middels Provinciaal Inpassingsplan (PIP)
(GM-beslissing d.d. 9-11-2021)

Gedeputeerde Staten hebben besloten om het Statenvoorstel "Investeringsvoorstel en start 
ruimtelijke procedure aanleg Vloedbeltverbinding middels Provinciaal Inpassingsplan (PIP)" vast te 
stellen. Hierin worden de Staten voorgesteld om een PIP te starten voor de realisatie van het tracé 
'Bundeling A1/A35' welke het voorkeursalternatief is uit de PlanMER Vloedbeltverbinding en om voor 
de voorbereidingskosten (PIP, inch grondaankoop) van het tracé 'Bundeling A1/A35' een 
investeringskrediet beschikbaar te stellen van € 4 miljoen voor het begrotingsjaar 2022.

Onderwerp: Monitor Overijssel 2021-11 Kenmerk: 2021/0230386

Gedeputeerde Staten hebben de 2e Monitor Overijssel van 2021 vastgesteld, Het Is een tussentijdse 
rapportage waarin Gedeputeerde Staten verantwoording afleggen over de uitvoering van de 
Begroting 2021. De rapportage benoemt de inhoudelijke en financiële afwijkingen ten opzichte van 
de Begroting 2021.

Onderwerp: Beantwoording Statenvragen VVD over energiearmoede Kenmerk: 2021/0225463

Gedeputeerde Staten beantwoorden de vragen van statenlid Koolhaas van de VVD over 
energiearmoede.

Onderwerp: Statenvoorstel investeringsprogramma Kenmerk: 2021/0230279
basisvaardigheden 2022-2024

Gedeputeerde Staten van Overijssel besluiten het Statenvoorstel investeringsprogramma 
basisvaardigheden 2022-2024 voor te leggen aan de Provinciale Staten. Onder basisvaardigheden 
verstaan we taal, rekenen en het probleemoplossend vermogen. Ongeveer 12,5 % van de inwoners 
hebben moeite met basisvaardigheden en zijn daardoor niet zelfredzaam In het dagelijkse leven en 
op het werk. Conform het voorstel wordt het budget van € 1,76 miljoen in de jaren 2022-2024 
geïnvesteerd In de preventie van taalachterstanden van kinderen en het verhogen van 
basisvaardigheden van werkenden, werkzoekenden en andere doelgroepen.

Onderwerp: Beantwoording Statenvragen Onafhankelijke Kenmerk: 2021/0230673
Conservatieve Liberalen, Regenboogprovlncie Overijssel

Gedeputeerde Staten beantwoorden de vragen van statenlid Hesselink van Onafhankelijke 
Conservatieve Liberalen over Regenboogprovlncie Overijssel.



Gedeputeerde Staten stemmen in met het actiepakket energieweerbaarheid. Bewoners, bedrijven en 
instellingen krijgen nog deze winter extra steun voor energiebesparing en verduurzaming. Hiermee 
helpt de provincie om hun energieverbruik structureel te verlagen en hun energieweerbaarheid te 
verhogen.

Onderwerp; Uitvoering LEADER in het GLB-NSP Kenmerk; 2021/0231631

Gedeputeerde Staten besluiten voor de uitvoering van het nieuwe Europese Gemeenschappelijke 
Landbouwbeleid (GLB) voor de periode 2023-2027 de samenwerking met RVO voort te zetten. 
Tevens besluiten zij in deze periode de inzet van LEADER als subsidie-instrument voor het 
versterken van de leefbaarheid op het platteland in Overijssel te continueren, en daarvoor in deze 
periode te willen samenwerken met maximaal vier Lokale Actiegroepen (LAG's),

Onderwerp; Investeringsvoorstel digitaliserings- en datastrategie Kenmerk; 2021/0227857
'Slim Digitaal Overijssel'

Gedeputeerde Staten stemmen in met het'Investeringsvoorstel digitaliserings- en datastrategie 
'Slim Digitaal Overijssel." Daarmee wordt een impuls gegeven aan;
• Versterken van digitale samenwerking en participatie
• Innovatief en slim gebruik van data voor beter inzicht en handeiingsperspectief in de leefomgeving
• Digitale innovatie
• Ethisch handelen & digitalisering

Door uitvoering te geven aan 'Slim Digitaal Overijssel' zijn wij beter in staat de opgaven uit te 
voeren door gebruik te maken van de vernieuwende mogelijkheden die digitalisering biedt. Daarbij 
zijn wij beter In staat bewuster om te gaan met de (bestuurlijke) risico's vanuit de schaduwkanten 
van digitalisering.

Onderwerp; energieweerbaarheid bewoners, bedrijven en instellingen Kenmerk; 2021/0227241

Nadere inlichtingen m.b.t. de in de lijst omschreven besluiten kunt u verkrijgen via het team 
Communicatie van de provincie Overijssel, telefoon 06 10419901.
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